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SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 41. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule 
održane u utorak 25.02.2025. godine u 

Komunalnoj palači, 
Pula, Forum br. 1 

 
 
Sjednicu je u 14,00 sati otvorila MARIJA MARKOVIĆ - NIKOLOVSKI (Nezavisna) koja je 
sjednici i predsjedavala.  
 
Poštovane vijećnice i vijećnici dobar dan – egrege consigliere e consiglieri buon giorno, 
otvaram 41. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule. 
 
Radi utvrđivanja kvoruma obavještavam vas da su vijećnici Daniel Deković, Elena Puh Belci 
i Vito Paoletić opravdali izostanak sa današnje sjednice, dok će vijećnik Noel Mirković 
kasniti. 
 
Prelazimo na utvrđivanje kvoruma pa molim vijećnike da se prijave u sustav e-Glasanja. 
 
Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 
 

1.  DUŠANKO BABIĆ NL Filipa Zoričića F.Zoričić - mir. mandata 
2. IVAN ŽAGAR NL Filipa Zoričića I.Močenić - mir. mandata  
3. SELMA IBRIŠAGIĆ NL Filipa Zoričića  
4. VITO PAOLETIĆ NL Filipa Zoričića I.Mohorović-mir. mandata, odsutan 
5. DUŠICA RADOJČIĆ MOŽEMO  
6. DAVOR VUKOVIĆ MOŽEMO M.Paus – mir. mandata 
7. NOEL MIRKOVIĆ MOŽEMO  
8. ANA FONOVIĆ MOŽEMO  
9. SANJA RADOLOVIĆ SDP odsutna 
10. IGOR BELAS SDP  
11. SINIŠA GORDIĆ SDP  
12. ELENA PUH BELCI IDS-ISU odsutna 
13. VALTER BOLJUNČIĆ IDS-ISU J.Černjul – mir. mandata  
14. ARDEMIO ZIMOLO IDS-ISU  
15. MONICA DEROCCHI IDS-ISU  
16. GORDANA FERENČIĆ NEZAVISNA M.Brajuha-ostavka 
17. DANIEL DEKOVIĆ NEZAVISNI odsutan 
18. MARIN LEROTIĆ NEZAVISNI odsutan 
19.  MARIJA MARKOVIĆ-

NIKOLOVSKI 
NEZAVISNA   

20. JURAJ KOVAČEVIĆ HDZ M.Jurkić-mir. mandata  
21. SEAN SOLDATIĆ HDZ  
22 MILAN RAŠULA NL Milana Rašule  

 
Slijedom prijave prisutnosti u sustav eGlasanja i evidencijskih listića, utvrđuje se da je na 41. 
sjednici prisutno 14 od 22 vijećnika te da Gradsko vijeće može pravovaljano odlučivati, a od 
točke 9. bilo je prisutno 17 vijećnika. 
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POZDRAVLJA PRISUTNE SUDIONIKE SJEDNICE 
- Filip Zoričić – GRADONAČELNIK GRADA PULE 
- Ivona Močenić i Brun Cergnul, ZAMJENICI GRADONAČELNIKA  
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada 
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA 
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA  
- predstavnike MEDIJA 
- Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik  
- sve GLEDATELJE koji sjednicu prate putem TV Nove ili uživo putem „live streaming-a“ 
na mrežnim stranicama Grada Pule  
- i ostale GOSTE 
 
OSTALI PRISUTNI: 
LOVORKA HAJDIĆ-GOLJA, zamjenica pročelnika Službe Gradonačelnika i Gradskog vijeća 
IGOR JOVIN pomoćnik pročelnika Službe Gradonačelnika i Gradskog vijeća 
GORAN KLIMOV, eGlasanje 
SANJA KANTARUTI pročelnica Službe Gradonačelnika i Gradskog vijeća 
ANDREA PERUŠKO, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu i mjesnu samoupravu 
ALDO ROJNIĆ, pročelnik UO za financije, gospodarstvo i razvoj ITU mehanizma 
MAŠA MIHELIĆ, pročelnica UO za urbanizam, investicije i razvojne projekte 
KARMELA MAREN, UO za urbanizam, investicije i razvojne projekte 
NATAŠA SIMONELLI, pročelnica UO upravljanje imovinom i imovinsko-pravne poslove 
IVANA SOKOLOV, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport 
EMINA POPOVIĆ STERPIN, pročelnica Upravnog odjela za kulturu 
ROBERTA DORANI, pročelnica Službe za unutarnju reviziju 
ALEKSANDAR BUDISAVLJEVIĆ, direktor Kaštijun d.o.o. Pula 
TATIANA ZANINI GAVRANIĆ, direktorica Luka Pula d.o.o.  
DARKO BIJELIĆ, direktor Monte Giro d.o.o. (odsutan) 
LORENA MARTINČ, Monte Giro d.o.o. 
ROBERTO DRANDIĆ, direktor Plinara d.o.o.  
ROBI FUART, direktor Pula Herculanea d.o.o.  
NENAD RUPENOVIĆ, direktor Pula Parking d.o.o. 
TOMISLAV JOSIPOVIĆ, direktor Pulapromet d.o.o. (odsutan) 
DARKO RADETIĆ, Pulapromet d.o.o. 
MARIO PERUŠKO, direktor Pula usluge i upravljanje d.o.o. 
GORAN PEREŠA, član uprave Pula usluge i upravljanje d.o.o. 
EDO KRAJCAR, direktor Vodovod Pula d.o.o. 
ĐURĐICA GRBAC, ravnateljica DV Pula 
TAMARA PRANJIĆ, ravnateljica DV Mali svijet 
SERENA SIROTIĆ, ravnateljica DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola 
LORETTA MOROZIN, ravnateljica Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda 
NADIA BUŽLETA, ravnateljica Gradska knjižnica i čitaonica Pula 
GORDANA JEROMELA KAIĆ, ravnateljica Istarsko narodno kazalište Pula 
TANJA MILIČIĆ, ravnateljica, Pula Film Festival 
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj Pučko otvoreno učilište (odsutan) 
IVICA ROJNIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Pula 
LORENA BENČIĆ, simultani prevoditelj na znakovni jezik 
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PRELAZIMO NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
 
Poziv s materijalima za 41. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima 17. veljače 
2025. godine. Dana 24. veljače 2025. godine dostavljen je novi izmijenjeni dnevni red, iz 
kojeg je izostavljena točka 14. („Donošenje Odluke o davanju suglasnosti za pokretanje 
postupka raskida Ugovora o financiranju uređenja građevinskog zemljišta“), a sukladno 
razgovoru na radnom sastanku s vijećnicima i slijedom očitovanja većine klubova vijećnika i 
drugih vijećnika da se točka skine s dnevnog reda.  
 
Dana 24. veljače 2025. godine od vijećnika Valtera Boljunčića (IDS) zaprimljen je prijedlog 
za dopunu dnevnog reda s točkom: 
- Donošenje Odluke o sazivanju sjednice Gradskog vijeća u roku od 15 dana (prije termina 
raspuštanja Gradskog vijeća) s točkom dnevnog reda: - Analiza postupaka i hodograma 
poduzetih aktivnosti vezanih za gradnju u lučici Delfin, te daljnji postupci i utjecaj istih na 
mogući pravni i financijski ishod po Grad Pulu, a slijedom intencije o smanjenju izgradnje i 
prenamjeni u zonu rekreacije“, a koji prijedlog sam prihvatila te sam točku uvrstila u dnevni 
red pod rednim brojem 14., s obzirom da je prijedlog podnesen u poslovničkom roku i od 
ovlaštenog predlagatelja. 
 
Vijećnicima je na znanje dostavljeno: 
- Dana 03. siječnja 2025. Izvješće o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Grada 
Pula – Pola za razdoblje listopad – prosinac 2024. te 
- Dana 09. siječnja 2025. Izvješće o danim suglasnostima za zaduživanje i danim jamstvima 
za razdoblje od 01. srpnja do 31. prosinca 2024. godine 
 
Radna tijela razmatrala su prijedloge akata ove sjednice te su vijećnicima dostavljena 
izvješća:  
- Odbor za Statut i druge opće akte, Odbor za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i 
stambene odnose, Odbor za plan i financije, Odbor za društvene djelatnosti, Odbor za izbor;  
 
Napominjem da ukoliko se zbog obimnosti dnevnog reda oduži današnja sjednica, istu ćemo 
prekinuti te ću vas naknadno obavijestiti o terminu nastavka sjednice. 
 
Budući da nema drugih prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda stavljam na glasanje 
DNEVNI RED 41. sjednice Gradskog vijeća kako je predložen 24. veljače sa 27 točaka 
 
Predsjednica Gradskog vijeća utvrđuje da je glasanje dovršeno i da je  
 
 VIJEĆE sa  13  glasova  “ZA”  i bez glasova “PROTIV”  usvojilo predloženi Dnevni 
red 41. sjednice Gradskog vijeća: 
 
D N E V N I  R E D 
1.  Vijećnička pitanja 
2.  Usvajanje: 
2.1. Skraćenog zapisnika sa 39. sjednice Gradskog vijeća Grada Pula - Pola od 25. studenog i 
nastavka sjednice od 09. prosinca 2024. godine 
2.2. Skraćenog zapisnika sa 40. sjednice Gradskog vijeća Grada Pula - Pola od 16. prosinca 
2024. godine 
3.  Donošenje: 
3.1. Odluke o dodjeli Nagrade Grada Pule 2025. godine – Davor Apostolovski 
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3.2. Odluke o dodjeli Grba Grada Pule 2025. godine – Mateo Matteoni 
3.3. Odluke o dodjeli Povelje Grada Pule 2025. godine - Inner whell klub Pula 
3.4. Odluke o dodjeli Povelje „Počasni građanin Grada Pule“ 2025. godine-Korado Korlević 
4.  Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o lokalnim porezima Grada Pula – Pola 
5.  Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o visini paušalnog poreza za djelatnosti 

iznajmljivanja i smještaja u turizmu na području Grada Pula – Pola 
6.  Donošenje Odluke o dodjeli poslovnih prostora u vlasništvu Grada Pula – Pola na 
 uporabu udrugama 
7.  Donošenje Odluke o odabiru najpovoljnijih ponuditelja i prihvaćanju ponuda za  
 dodjelu dozvola za obavljanje djelatnosti na pomorskom dobru na području Grada 
 Pula-Pola 
8.  Donošenje: 
8.1. Odluke o prijenosu prava građenja na budućoj k.č. 547/1, koja će nastati 
parcelacijom od k.č. 547/1, k.č. 547/2 i k.č. 546 sve k.o. Pula u korist Pula Parking d.o.o. 
8.2. Odluke o prijenosu prava građenja o na budućoj k.č. 1927/2 k.o. Pula koja će nastati 
parcelacijom od dijelova k.č. 1928, k.č. 1927/1 i k.č.1927/2 k.o. Pula u korist Vodovod Pula 
d.o.o. Pula 
8.3. Odluke o prijenosu prava građenja na budućoj k.č. 1591/1 k.o. Pula koja će nastati 
parcelacijom od dijelova k.č. 1588/1, k.č. 1588/2 k.č. 1588/3 k.č. 1589, k.č. 1591, k.č. 5575/1, 
k.č. 1623/2, k.č. 1623/3 i k.č. 5578/1 k.o. Pula u korist Istarske županije-Regione Istriana 
9.  Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Savjeta potrošača javnih usluga 
 Grada Pula - Pola 
10.  Donošenje Odluke o Planu rasvjete Grada Pula – Pula 
11.  Donošenje Odluke o davanju suglasnosti na prijenos poslovnog udjela redni broj 6. 

trgovačkog društva Pulapromet d.o.o. Općini Marčana 
12.  Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o određivanju imena ulica i trgova u 
 Gradu Puli 
13.  Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izradi Urbanističkog plana  
 uređenja „Karšiole“ 
14.  Donošenje Odluke o davanju suglasnosti za pokretanje postupka raskida Ugovora 
 o financiranju uređenja građevinskog zemljišta 
15.  Donošenje Odluke o dodjeli kapitalne pomoći trgovačkom društvu Pula   
 Herculanea d.o.o. 
16.  Donošenje: 
16.1. Odluke o davanju suglasnosti na zključivanje Ugovora o gradnji komunalne 
 infrastrukture (Lider nekretnine d.o.o.) 
16.2. Odluke o davanju suglasnosti na zključenje Ugovora o gradnji komunalne 
 infrastrukture (Valdebek residence d.o.o.) 
17.  Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pula 
 – Pola za 2025. godinu 
18.  Donošenje: 
18.1. Odluke o zaduživanju Grada Pula – Pola (Cesta Prekomorskih brigada) 
18.2. Odluke o zaduživanju Grada Pula – Pola (Izgradnja Dječjeg vrtića Valmade) 
18.3. Odluke o zaduživanju Grada Pula – Pola (Kupalište Stoja) 
19.  Donošenje: 
19.1. Odluke o davanju suglasnosti za zaduživanje trgovačkom društvu Vodovod Pula d.o.o. 
Pula i davanju jamstva za dugoročno zaduživanje trgovačkog društva Vodovod Pula d.o.o. 
Pula 
19.2. Odluke o davanju suglasnosti za zaduživanje Dnevnom centru za rehabilitaciju Veruda– 
Pula, Centro Diurno di Riabilitazione Veruda - Pula 
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19.3. Zaključka o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju kreditne obveze za  izgradnju i 
opremanje nove zgrade Dnevnog centra za rehabilitaciju Veruda - Pula, Centro diurno Veruda 
- Pola 
20.  Donošenje Odluke o sufinanciranja troškova postupka medicinski pomognute oplodnje 
21.  Donošenje Odluke o podjeli Dječjeg vrtića „Mali svijet“ i osnivanju novog  
 Dječjeg vrtića „Valmade“ 
22.  Donošenje Odluke o razrješenju i imenovanju člana Upravnog odbora Zaklade za sport 

Grada Pula-Pola 
23.  Donošenje: 
23.1. Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o unutarnjem 
ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Pula 
23.2. Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o unutarnjem 
ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića “Mali Svijet” 
23.3. Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o unutarnjem 
ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića-Scuola dell' infanzia Rin Tin Tin Pula-Pola 
24.  Donošenje: 
24.1. Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Dječjeg vrtića-Scuola  
dell' infanzia Rin Tin Tin Pula-Pola 
24.2. Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog izmjene i dopune Statuta 
Pučkog otvorenog učilišta Pula 
25.  Donošenje: 
25.1. Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Dnevnog centra za 
rehabilitaciju Veruda – Pula, Centro Diurno di Riabilitazione Veruda - Pula 
25.2. Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o radu Dnevnog 
centra za rehabilitaciju Veruda – Pula, Centro Diurno di Riabilitazione Veruda - Pula 
25.3. Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o unutarnjem ustroju 
i sistematizaciji radnih mjesta Dnevnog centra za rehabilitaciju Veruda – Pula, Centro Diurno 
di Riabilitazione Veruda - Pula 
26.  Donošenje Zaključka o utvrđivanju prijedloga za imenovanje sudaca porotnika 
Općinskog suda u Puli-Pola 
27.  Donošenje: 
27.1. Odluke o razrješenju (Dušica Radojčić) i izboru (Noel Mirković) člana Odbora za plan i 
financije 
27.2. Odluke o razrješenju (Dušica Radojčić) i izboru (Davor Vuković) potpredsjednika 
Odbora za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose 
 
 
AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA 
 
Na 40. sjednici vijećnička pitanja nisu stigli postaviti vijećnici koji danas imaju prednost, redom kako 
su se prijavili: 
1. DAVOR VUKOVIĆ 
2. JURAJ KOVAČEVIĆ 
3. DUŠICA RADOJČIĆ 
4. ELENA PUH BELCI 
5. SELMA IBRIŠAGIĆ 
6. MILAN RAŠULA 
7. ANA FONOVIĆ 
8. VALTER BOLJUNČIĆ 
9. MONICA DEROCCHI 
10. GORDANA FERENČIĆ 
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DAVOR VUKOVIĆ 
Moje prvo pitanje danas je za Gradonačelnika koje se odnosi na informacije o spajanju Pula 
parkinga sa poduzećem Pula usluge i upravljanje. Prilikom smjene direktora Pula parkinga 
bilo je govora o pripajanju ta dva gradska poduzeća. Pa vas molim da pojasnite motive iza 
takve odluke. Da li je to još uvijek namjera? Da li imate neke podatke na kojima se temelje 
takve intencije? Da li imamo analizu koja pokazuje što bi se takvim potezom dobilo? Hvala. 
Moje drugo pitanje je za Vodovod Pula, a odnosi se na područje Pragrande koje je iznimno 
važno za održivu budućnost Pule. I nadali smo se njegovoj skoroj zaštiti i uređenju. Zato smo 
s velikim razočaranjem dočekali vijest da se od toga odustaje premda je novac dobrim dijelom 
bio rezerviran. No, odustajanje od tog projekta ne znači da treba odustati i od minimalnog 
održavanja i brige za Pragrande. Godinama na Pragrandeu gledamo iste probleme i jedan od 
najvećih je svakako izljev kanalizacije. Jedno takvo izlijevanje imali smo nedavno kada se 
područje kod izvora Fontanela pretvorilo u kanalizacijsko jezero poplavljeno fekalijama koje 
su završile na tlu i kanalom u moru. Ako se i sada prošetate stazom Jabuka možete osjetiti 
smrad kanalizacije. Dakle, zanima nas tko je za to izlijevanje kanalizacije odgovoran? Što se 
poduzima da se to više ne događa? Da li se tu radi o kanalizacijskom ispustu ili o 
nezakonitom ispumpavanju fekalija? Da li je ikad itko kažnjen zbog toga budući da ovo nije 
prvi takav slučaj? I čija je odgovornost da su još uvijek otvoreni potrgani šahtovi koje su 
građani prijavili komunalnom redarstvu prvi put prije dvije godine? Znamo da postoji 
mogućnost i zaraze i opasnosti za ljude i za životinje jer se u to može upasti. Što se 
poduzima? Da li će se poduzeti? Što je do sada poduzeto? I osim navedenog, redovito se 
izravno u kanal Pragrande kroz cijevi slijevaju prljave vode iz pravca Plodina. Da li netko 
obraća pažnju na to? Zbog čega je to dopušteno? Kako se to misli riješiti? Nadamo se da 
odustajanje od cjelovitog uređenja Pragrandea neće spriječiti sanaciju i uređenje Pragrandea 
koji sada predstavlja zdravstvenu prijetnju i onemogućava uživanje u šetnji tim područjem. 
Hvala vam. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Evo poštovani kolega zahvaljujem na pitanju. Dakle, ono je konkretno. Dakle, naravno da je 
još uvijek namjera i ona stoji i vjerujem da ćemo u tom tonu ići i završiti. Dakle, da pripojimo 
Pula parking Pula uslugama i upravljanju. Revizija traje u poduzeću. Kada završimo reviziju 
objavit ćemo sve detalje revizije javnosti. Također, akt će ići na Gradsko vijeće vezano za 
točku pripajanja. Tako da kad se sve pripremi imati ćemo sve detalje. Zasigurno da je to dobar 
put po nama. Zasigurno da Pula parking može ojačati Pulu i Pula usluge i upravljanje. Danas 
smo dobili i objavili smo i dobre vijesti vezane za samu firmu Pula usluge i upravljanje. Tako 
da taj dio posla je dobro obavljen, a mislim da će i ovaj drugi. Tako da mi ćemo uskoro 
započeti s procesima samog pripajanja. Direktor je tek postao direktor, pa onda evo malo 
vremena. Ali mi smo na tom tragu i definitivno nakon revizije bit ćemo puno još pametniji u 
tom smislu. Ako imate još dodatnih potpitanja, evo.  
 
EDO KRAJCAR 
Vezano za pitanje za kanal Pragrande. To je jedan, rekao bih, povijesno i teško pitanje. Dati 
sad ovako jedan odgovor, jednostavan. Ja bih samo rekao da kroz projekt Pula-Centar je 
obuhvaćeno njegovo potpuno uređenje. Čim taj projekt Pula-Centar bude zaživjela 
Aglomeracija onda će se to urediti. A za odgovore ja bih vam to pismenim putom uputio onog 
trenutka kad budem vidio stvari osobno na terenu. Neke informacije su mi nove, tako da teško 
mi je dati odgovor odmah. 
Toliko od mene. Ako ima netko još nešto dodatno? 
Hvala.  
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DAVOR VUKOVIĆ 
Da, samo me zanima vezano za odgovor Gradonačelnika da li je smatrano spajanje sa 
Pulaprometom? Zašto se ne ide u tom smjeru? A što se tiče odgovora vezano za Pragrande, 
nadam se zaista da nećemo čekati Aglomeraciju Centar da se Pragrande dovede u red. Kao što 
sam rekao opasnosti su aktualne i po zdravlje i po život ljudi i životinja. Tako da nadam se da 
će nadležne službe sanirati što se treba sanirati tamo. Hvala.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
Bila je ideja spajanja sa Pulaprometom, međutim, tamo imamo više suvlasnika, to je prvo, a 
drugo, imamo autobuse koji su još na europskim projektima. Nemamo tu mogućnost 
pripajanja. To smo provjerili pravno tada informaciju. Pa smo išli onda na ovu varijantu. 
Samo dodatak na ovo pitanje što je bio direktor Krajcar, mi smo tamo slali redare, nismo 
vidjeli, zadnji zapisnici su vezano za izlijevanje, ništa. Ali ako, evo, imate vi nekih dodatnih 
saznanja, molit ću vas da nam to javite i mi ćemo ponovno poslati redare nakon vašeg pitanja. 
Hvala vam najljepša.  
 
JURAJ KOVAČEVIĆ 
Prvo pitanje je za Gradonačelnika: vidjeli smo kako je Grad Pula potpisao ugovor s 
Ministarstvom turizma i sporta. Ustvari, prema kojem će Ministarstvo sufinancirati 80% 
obnove školskog igrališta, tj. igrališta, školske dvorane Osnovne škole „Veli Vrh” u Puli. Isto 
tako, kolega Soldatić je Amandmanom na proračun predložio i zakoračio ustvari s prvim 
korakom pri izgradnji škole u Valdebeku koja je bila potrebna godinama i zato sam mu 
zahvalan zbog toga, kao i Ministarstvu. A gospodinu Zorčiću postavlja se pitanje: kako vi 
vidite daljnji razvoj školske infrastrukture u Gradu Puli? Te jeste li zadovolji s onim što ste 
napravili za vrijeme ovoga mandata? 
Pitanje broj dva bi bilo za direktora Pulaprometa, ali danas ga nema koliko ja znam, pa će 
odgovoriti netko od kolega. Gledajući ovako linije gradskih autobusa i prigradskih, ustanovio 
sam da na jednom zanimljivom stajalištu, a to je naziv Plinara koji se nalazi točno iznad 
industrijske zone, tamo gdje je Pevex, ustvari imamo jako, jako mali broj autobusa. Imamo 
jednu gradsku liniju za Štinjan, a dvije prigradske linije koje idu za Fažanu i za Galižanu. 
Međutim, tamo je jako velik broj ljudi koji su zaposleni, koji rade i ako ćemo imati neki javni 
funkcionalni javni prijevoz u Gradu Puli možda bi bilo potrebno da li dodati nekakvu novu 
rutu koja će ići direktno za grad jer u ovakvoj situaciji nažalost ti ljudi moraju čekati da se 
busevi vrate iz Štinjana ili iz Fažane ili iz Galižane. Tako da evo, pitanje je da li mislite da 
postoji možda mogućnost ustanoviti neku novo liniju ili preraditi trenutni ustroj gradskih 
linija da bi se možda ljudima koji rade tamo omogućio kvalitetniji javnih prijevoz? Hvala.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
Evo, kolega Kovačeviću, hvala vam na pitanju. Ono je konkretno. Također, ja zahvaljujem 
ovim putem kolegi Soldatiću, otvorio je tu temu škole Valdebek. Imali ste nedavno kolege 
sastanak čini me se u društvenim djelatnostima, ako se ne varam, kod pročelnice Sokolov. 
Najprije, što se tiče škole na Valdebeku, dakle, moram uzeti neke pokazatelje, to sami znate, 
demografske, urbanističke, financijske, upisne i tako dalje. I potom, ako se sve to dobro 
poklopi, ići u izradu idejnog projekta i paralelno razgovarati s ministarstvom što smo rekli da 
ćemo ići i gore gospodina Šokića, Mamića i samog ministra otvorena su vrata. Također, što se 
tiče samog projekta dvorane, obnove dvorane, dobivenih 80% sredstava, moram reći da je to 
ogroman angažman bio i kolege Klimana na toj temi. Tako da, to je itekako hvale vrijedno i 
dobro. Danas sam zadovoljan u ove četiri godine, niti četiri godine ulaganjem u školstvo jer 
smo postigli to da zapravo sad sa dogradnjom škole Šijana imamo škole u jednoj smjeni. Što 
je bio prvotni cilj. Znate da je škola Kaštanjer dislocirana na dvije lokacije. Dobili smo sva 
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sredstva i upravo završavamo glavni projekt tako da ta priča ide dalje. Također sam 
zadovoljan kako službe rade, njima zahvalan na suradnji vezano za sve četiri nove školske 
dvorane koje moram, još jednom, javno naglasiti, pošto su ovdje prisutni i mediji, jer se čuje u 
eteru da treba pitati sportaše, dapače, ali ovo su školske dvorane koje moraju zadovoljavati 
pedagoške standarde, a naravno da će to koristiti sportaši u popodnevnim smjenama. Tako da 
oko toga sam itekako zadovoljan. Škola Šijana, kako ide, vjerujem da ćemo u novu školsku 
godinu ući u dograđenom prostoru i mi, ponavljam, gradimo četiri nove školske dvorane. 
Napokon, ovu Tone Peruško koja je dugo stajala. Podsjećam, također, već kad ste pitali, da 
smo dugo rješavali imovinsko pravnu temu vezano za školu Kaštanjer, oko jedne cestice, tako 
da je i taj dio riješen i trebalo je tu dosta uvodnih poslova da se taj dio napravi. Tako da da. 
Ako se pokažu sva ova ispitivanja demografska, upisna, i tako dalje, ići će se u gradnju škole 
na Valdebeku i ministarstvo sve to skupa odobri. Mi smo u redovitom kontaktu i 
komunikaciji sa službama ministarstva također. Evo, tako da je to još jedan dobar pokazatelj 
primjer suradnje države i lokalne samouprave. To se pokazalo dobrim. Službe su pripremile 
sve materijale koje je trebalo pripremiti na vrijeme. Mi smo aplicirali i uspjeli evo, na tom 
naumu. Tako da, evo, zahvalan sam svima koji su sudjelovali. Ja bih zaista volio da uspijemo 
da Valdebek dobije školu. Ja moram podsjetiti javnost, kolega Soldatić će to znati bolje, da su 
ljudi prije koliko godina uplaćivali od svog doprinosa za školu, pa je nikad nisu vidjeli. Tako 
da to jest tema. A zasigurno ministarstvo, koliko mi je poznato, planira i mreže škola, 
prepustiti osnivačima pa ćemo vidjeti onda što se događa. Znamo da u nekim školama je malo 
učenika u razredima, u nekima je pak i previše. Drže se, naravno, pedagoškog standarda, ali 
evo, to je također tema koja nas čeka. Tako da ćemo se s time suočiti. Izgradnjom škola i 
vrtića mislim da će ta odgojno-obrazovna nit biti itekako dobro uspješna i dobro funkcionirati. 
Tako da, evo, to je to. Drugo pitanje ste imali za direktora. Hvala.  
 
DARKO RADETIĆ 
Zahvaljujem na pitanju. Dakle, 42 autobusa dnevno kreću sa Giardina do stajališta pored 
kružnog toka gdje je Plinara i Pevex. Tako da, ako gledamo frekvenciju, to je od 6 ujutro do 9 
navečer, svakih 21 minutu imamo autobus iz grada do te lokacije. A isto tako jednaki broj 
autobusa je u povratku, što ste i naveli iz Štinjana, iz Vodnjana, iz Fažane, opet sa stajališta 
pored kružnog toka koje ide preko Rakovčeve, Gimnazije do centra grada. Smatramo da je 
frekvencija od 21 minute zadovoljavajuća jer to je frekvencija koje su najjače gradske linije 1, 
2 i 3 upravo imaju tu frekvenciju i vjerujemo da je to zadovoljavajući broj polazaka za to 
područje. Interes pratimo naravno i broj putnika, ukrcaj, iskrcaj na tim stajalištima i nije 
toliko izražen, tako da za sada smatramo da je pokrivenost zadovoljavajuća ukoliko se pojavi 
veća potreba, razmatrati ćemo neke nove solucije. Evo, hvala lijepa. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Hvala. Imam dva pitanja za Gradonačelnika: znamo kakva je pošast bespravna gradnja i kako 
moramo poduzimati sve što je moguće da se ona suzbije. Odnedavno komunalni redari imaju 
mogućnost zaustavljanja divlje gradnje u začetku pa vas onda molim neki izvještaj o broju 
slučajeva o kojima su komunalni redari izdavali rješenje o obustavi građenja i popisivali 
prekršajne i novčane kazne. Sad znamo da kazne mogu biti preko 20.000 eura i mogu biti 
uzastopne pa me onda zanima koliko je kazni do sada izrečeno? Ono što nam se događa u 
gradu vezano uz bespravnu gradnju je zbilja nevjerojatno, a vi nekako bespomoćno to gledate. 
Navest ću primjer. Vrlo dobro vam je poznat slučaj iznimno drske tvrtke Modular 
stanogradnja. Mediji su o njoj puno pisali. Taj slučaj potvrđuje da se već pročulo da se u Puli 
može mirno graditi na divlje. Pa nam dolaze bespravni graditelji iz drugih dijelova Hrvatske. 
Pred nosom vam grade zgrade bez dozvola. Kod Metisa, naselje Kapeleri, sad je Paganor. 
Samo na Paganoru imamo pet zgrada bespravnih. Očito je Modular stanogradnja našla 
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provjereni način za gradnju zgrade s desecima stanova bez dozvola i da znaju da im se baš 
ništa neće desiti. Pa onda postavljam pitanje, znate li koliko se trenutno gradi zgrada bez 
dozvola? Na koji način planirate identificirati  trenutnu i buduću bespravnu gradnju u začetku 
koju onda komunalni redari mogu zaustaviti i sankcionirati? 
Drugo pitanje se odnosi na jednu naglu odluku da se ide u gradnju obalne šetnice koja se 
uopće ne nalazi u programu gradnje komunalnih infrastrukture. Ni u onom za 24., ni u onom 
za 25.. Radi se o 100 metara obalne šetnice Valdefora od ulice Valdefora koja je poznatija kao 
Zelenika do klaonice. Šetnica je široka čak 6,4 metra, kao da se radi o prometnici, a ne o 
pješačkoj stazi uz more, a cijela šetnica ima i ogradu. Neke druge ceste i šetnice i kraće od tih 
100 metara nalaze se i nalazile su se u programima gradnje komunalne infrastrukture, ali ove 
nema. Procijenjena vrijednost je preko 300.000 eura. Mi znamo i to smo vidjeli godinama da 
se neke ceste i šetnice godinama ne realizaciju. Da se prebacuju iz godine u godinu. Umjesto 
da krenete u realizaciju jedne od takvih cesta, naglo, u 10. mjesecu prošle godine, krećete u 
postupak nabave za šetnicu Valdefora koja nigdje i nikome nije spomenuta. Pa se onda 
postavlja sljedeće pitanje: zašto nije u programu gradnje? I zašto je došlo na red prije drugih 
koji čekaju godinama? Tko je i zašto zatražio nagli postupak nabave za tu cestu? U čemu je 
žurba? Ima li to neke veze sa Stanoinvestom koji je baš na tom dijelu kupio 4000 m2 
zemljišta i nedavno prokrčio zonu do te šetnice? S obzirom da je njegovo zemljište gotovo do 
mora, gdje će se graditi šetnica? Na pomorskom dobru. Hvala.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
Hvala vam najljepša. Pa ja bih sintetizirao ta dva, ako se kolegice slažete? Prvo je bespravna 
gradnja, a drugo Valdefora. Je li to u redu? Što se tiče bespravne gradnje, zaista mi ćemo vam 
pisanim putem poslati naša saznanja. Dakle, mi čekamo Pravilnik da izradi države vezano za 
komunalne redare koji mogu izaći na teren i raditi to. Znate da nas čeka ove godine i 
pomorsko redarstvo također. E, sad, s brojem ljudi i sad izlaze javni natječaji van za redare. 
Imamo iskustva da se ljudi ne javljaju. Povećali smo plaće. Što će biti? Vidjet ćemo. Evo, 
takao da kad izađe Pravilnik biti ćemo zasigurno pametniji i apsolutno se slažem da tu treba 
odmah u startu zaustavljati gradnju i mi gdje god su prijave, prijavljujemo i mi državnom 
inspektoratu. To uopće nije upitno. Ali dopustite da vam pisanim putem pošaljemo ovaj 
odgovor vezano za broj kazni i tako dalje. Evo, ja bih vas to zamolio.  
A vezano za Valdeforu. Dakle, služba je to lani pripremila da nigdje nagle odluke nema. To 
povezivanje sa Stanoinvestom zaista mi je prva informacija, najiskrenije. Ako ja saznam da je 
to na neki način vezano za Stanoinvest, ja ću to zaustaviti. Ali, evo, to je meni prva 
informacija, osobno. Vidio sam da je to dio šetnice koji se uređuje da bi ljudi lakše prešli od 
točke A do točke B, da tako kažem. Jednostavno. Ali ja tih saznanja nemam. Prva mi je 
informacija. Što se mene osobno tiče zasigurno nije zbog nekog investitora to radilo, ali ja ću 
provjeriti te vaše informacije sa službama već sutra ujutro i zasigurno ako iti trunke ima 
sumnje u to, tome tako neće biti. Ali dajte, molim vas, da provjerimo i zasigurno ćemo dobiti 
isti dan, i vi, sve to skupa pisano u detalje. Evo. I ponavljam, za ovo prvo pitanje, za 
bespravnu gradnju, Pravilnik i poslat ćemo vam broj kazni koji je bio. Evo. Hvala. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Imam dodatno pitanje. Dakle, što se tiče identificiranja bespravne gradnje u začetku, to nećete 
moći učiniti s obzirom na mali broj komunalnih redara, ukoliko ne nabavite dronove i zaista 
ako se netko ne potrudi da dronom prolazi učestalo, cijelo područje grada. Inače nećete moći 
identificirati. A nakon toga, kad je već to na određenoj razini gradnje, više nije nadležan 
komunalni redar, nego građevinska inspekcija koja je materijalno, financijski i ljudski 
potpuno devastirana. I ne funkcionira. Dakle, ako želimo spriječiti moramo se ekipirati. Što se 
tiče ovo... mene bi zanimalo da li već sada postoji neki plan u vezi s time? Jer ima jako puno 
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bespravne gradnje koja se sad događa. I ako sad nešto ne poduzmete ono će se dignuti u prave 
građevine. 
Što se tiče ove Valdefore, stvarno bih vam bila zahvalna jer je jako neobično da se gradi jedna 
šetnica od 100 metara, a zapravo nije baš jako nužno jer i po cesti mogu ići ljudi, nema veze. 
A da nije uopće u programu gradnje. Nikad nije bila. Provjeravala sam godinama unazad. 
Evo. Hvala.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
Što se tiče same bespravne gradnje, mi idemo znate i sami po prijavama i tako dalje. Građani 
znaju prijaviti, komunalci i tako dalje. Prema tome, da li postoji plan. Plan ćemo zasigurno 
detaljnije imati nakon što izađe Pravilnik na razini države. Ja ne znam kad ga očekujemo, 
iskreno, Pravilnik na razini države, to mi nije poznato. Ali trebalo bi što prije. Nakon toga 
ćemo zasigurno će nam biti jasnije puno i naše funkcije. Iskren ću vam biti jer komunalni 
redari zasigurno ne stignu prekriti cijeli grad. Ovo sa dronovima također je tema. O tome smo 
također bili razgovarali unutar službi vezano za dronove. Evo. Hvala.  
 
SELMA IBRIŠAGIĆ 
Evo, moja dva pitanja su vezana za temu koju jako volim, to je sport.  
Prvo bih postavila pročelnici Sokolov: vidjeli smo da su neke školske sportske dvorane 
prijavljene na javni poziv Nacionalnog plana oporavka i otpornosti, tako da je moje pitanje: u 
kakvom su statusu školske sportske dvorane? 
A drugo pitanje bih postavila direktoru Perušku. Danas sam pročitala jednu svježu i pozitivnu 
vijest kako je društvo Pula usluge i upravljanje reprogramiranjem kredita umanjio ukupni 
trošak kamata za 715.000 eura. Pa bih molila direktora da nam pojasni što to znači za 
poslovanje poduzeća? Pogotovo s obzirom da je bilo puno skepse na početku pri spajanju 
društava. Evo. Hvala vam.  
 
IVANA SOKOLOV 
Poštovana vijećnice hvala vam na pitanju. Pa da, evo, u pripremi su nam glavni projekti s 
troškovnicima za četiri školske sportske dvorane. Radi se o školi Šijana, školi Tone Peruško, 
Veruda i školi Vidikovac. Ono što je već spremno su idejna rješenja na koja smo dobili 
suglasnost ministarstva u 100%-nom iznosu što se tiče financiranja. Osim za školu Šijana, za 
koju nam nisu odobrili rušenje stare dvorane, koja je zaista u jako lošem stanju. Pomaknuta je 
konstrukcija, ima azbestni krov i potrebno je rušiti. Tako da su nam dio penalizirali i odobrit 
će nam 58%-tno financiranje. Međutim, ono što je pozitivno da će nam odobriti 100%-tno 
financiranje samog okoliša oko nove dvorane, što nam je stvarno super s obzirom da, evo, 
završavamo dogradnju same škole. Ono što je prije Gradonačelnik rekao, naglasila bih još 
jednom, radi se o školskim sportskim dvoranama, tako da moramo poštivati pedagoške 
standarde. Dobili smo upite po pitanju veličine dvorana. Međutim, zaista moramo poštivati 
kvadraturu jer inače ne bi dobili uopće financiranje. Evo. Toliko. Hvala.  
 
MARIO PERUŠKO 
U vezi vašeg pitanja mogu vas izvijestiti da od četiri kredita koji smo imali prošle godine, 
jedan je isplaćen u cijelosti, dok na ostala tri, znači od preostala tri na dva smo realizirali 
reprogram i to je samo završnica one točke, u biti, koja je bila na Gradskom vijeću krajem 
studenog, početkom prosinca, više se ne sjećam. Jedan kredit je bio za završetak gradskog 
stadiona. Drugi je vezan za izgradnju bazena i obzirom da su bili krediti vezani za euribor i 
referentnu stopu, fiksirali smo ih na 4,5 i 3,8%, što smo, u biti, oslobodili sredstva ne 
trgovačkom društvu, nego proračunu Grada Pule, u narednom periodu i to od kredita 
Zagrebačke banke negdje 670.000 eura, i od Hrvatske poštanske banke 50-ak tisuća eura. 
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Najbitnije u svemu tome je bilo partnerstvo, odnosno mogućnost razgovora sa bankama, da 
imate nekog s druge strane s kime možete usklađivati se po bilo kojem potresu, odnosno 
izmjenama na tržištu kapitala. Evo. Znači, to je u nekakvih... znači, imamo ta dva kredita. 
Jedan je do 2030., a drugi do 2039. i evo. Znači, manji ćemo biti teret proračunu Grada Pule 
za buduće razdoblje. Zahvaljujem. 
 
MILAN RAŠULA 
Prvo pitanje uputio bih gospodinu Fuartu, direktoru Herculanee: znamo da nam funkcionira 
reciklažno dvorište. Zanima me par stvari, ali sve u okviru tog jednog pitanja: da li je 
Herculanea izradila Pravilnik o količini otpada koji se po jednom građaninu ili građanki može 
zaprimiti tamo na reciklažnom dvorištu? I da li je definirano i propisano da na reciklažno 
dvorište mogu odlagati samo građani? Znači, ne i pravne osobe jer evo konkretno bio sam 
prisutan u jednom trenutku kada je došla jedna firma sa nekim otpadnim materijalom. Dečki 
su odbili zaprimiti. Gospodin je dosta indignirano otišao i rekao: „sad ću ja zvati upravu” i 
tako dalje. Pa evo, čisto da izbegnemo takve i slične situacije. Inače bih pohvalio način 
funkcioniranja reciklažnog dvorišta. To sve bolje funkcionira. Sve više se otpad i selektira i 
razvrstava i mislim da u tom pravcu trebamo još više napora pokazati. 
Drugo pitanje postavio bih pročelnici Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade, 
gospođi Sokolov: svedočimo da u zadnje vreme je već krenula predizborna retorika i 
kakofonija, šta bi, kako bi i da bi. Konkretno me zanima u kojoj fazi su nam izgradnja, 
odnosno rekonstrukcija vrtića Sisplac i Valmade. Gradonačelnik se u odgovoru kolegi 
Kovačeviću osvrnuo i na školu Kaštanjer, rekavši da su određeni imovinsko-pravni odnosi sa 
državom. Ali konkretno me zanima terminski plan kad kreće sa radovima? I da li će to biti sad 
u nekom skorašnjem roku? Jer završetkom škole Šijana i Kaštanjer, onda nam sva deca idu u 
jednosmensku nastavu. Hvala. 
 
ROBI FUART 
Zahvaljujem na pitanju. Znači, vezano za reciklažno dvorište. Upravo je kod otvaranja 
reciklažnog dvorišta donesena odluka da se neće ograničavati količine za privatne korisnike. 
Mi njih zapravo bez Gradskog vijeća ni ne možemo ni ograničiti već bi njih trebali ograničiti 
kroz odluku. Da li će se u nekom narednom razdoblju ipak preko određene količine nešto 
naplaćivati ili ne? Kažem, to će biti predmet odluka ovog Vijeća. Dok za poslovne korisnike. 
Poslovni korisnici mogu sa praktički svim vrstama otpada ići u Metis. Oni i ovako i onako tu 
uslugu ne mogu dobiti besplatno, tako da je to točno da ne mogu odlagati u reciklažnom 
dvorištu. Ukoliko se i otvori takva mogućnost, što neka reciklažna dvorišta po Hrvatskoj 
imaju, to će biti uz naplatu. Tako da, da tako kažem, nema neke velike razlike hoće li oni to 
učiniti u Metisu ili će to učiniti u Herculanei. Hvala. 
 
IVANA SOKOLOV 
Hvala vam na pitanju. Pa evo, lijepe vijesti za oba vrtića. Za dva dana potpisujemo ugovor sa 
izvođačem radova za vrtić Sisplac, tako da ćemo uskoro krenuti s izgradnjom, a što se tiče 
Valmada, građevinska dozvola je izdana, međutim, još nije pravomoćna. Ono što trenutno 
radimo, prikupljamo posljednje troškovnike i također idemo u javnu nabavu za odabir 
izvođača radova i evo jako smo sretni. Što se tiče Valmada, znate da se sam postupak odužio, 
a s obzirom na to da smo išli u sam arhitektonski natječaj i da je kompleetna procedura 
odužila cijeli projekt sigurno za šest mjeseci do godinu dana. I pitali ste za školu Kaštanjer. 
Mi smo za školu Kaštanjer dobili suglasnost od ministarstva na idejno rješenje u iznosu od 
100% financiranja. Tako da, ono što sad radimo je glavni projekt na to idejno i jako smo 
sretni jer ćemo, evo, imati i školu Kaštanjer u jednoj smjeni. Očekujemo da ćemo sljedeće 
godine krenuti sa radovima. Hvala. 
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ANA FONOVIĆ 
Moje prvo pitanje je pročelnici Peruško i tiče se najavljene zabrane ulaska u spilju na 
Galebovim stijenama, odnosno u Golubovu spilju. Evo o tome smo već puno govorili, puno 
se pisalo i to je problem koji zbilja jako interesira cijelu pulsku javnost. Budući da tamo već 
godinama svjedočimo strašnom pritisku na taj naš prekrasan prirodni fenomen. Evo, pa 
konkretno pitanje: na koji se način Grad priprema na provođenje ove zabrane? Odnosno da se 
navedu konkretni potezi i protokol koji je će Grad primjenjivati od ovog ljeta s obzirom na 
pritisak koji je prisutan na lokaciji. I s obzirom na to da već, tako reć, za dva mjeseca kreće 
naša turistička predsezona, a jako brzo će doći i sezona.  
Drugo pitanje je za pročelnicu Mihelić. Evo, danas je planirana odluka o zaduženju za 
proširenje zaobilaznice od Medulinske do Premanturske, od rotora Medulinske do rotora 
Prematurske. I tamo onaj naš prekrasni mladi, mislim nije više ni toliko mlad drvored pinija. 
Prelijepa stabla. Evo, je li planirana sječa tih stabala? Dakle, znamo da Pula ne smije postati 
grad u kojem je beton važniji od zelenila. I samo ću reći, naravno, naše mišljenje, a to je da 
moramo stati, naravno, s politikom pogodovanja automobilima na uštrb okoliša i zdravlja 
građana. Pa dakle, pitanje je: što će biti s tim drvoredom? S obzirom na realizaciju projekta. 
Hvala.  
 
ANDREA PERUŠKO 
Zahvaljujem na pitanju, prije svega. Vezano uz Golubovu špilju. Dakle, sve je još u izradi. 
Dakle, nema točne odluke. Moram reći da Grad nije za potpunu zabranu ulaska u špilju, nego 
se to sve skupa treba revulirati. Vode se sastanci. Zadnji sastanak je bio u Hrvatskoj 
gospodarskoj komori. Tako da, evo, puno, puno aktera je uključeno u cijelu tu priču. I jako je 
bitno to izregulirati za sljedeću sezonu, tako da eto, to je sve skupa u izradi i vidjeti ćemo. 
Javnost će biti pravovremeno obaviještena. Hvala.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
Zahvaljujem. Ja ću se referirati poslije i na ovo prvo pitanje. Dakle, vezano za zaobilaznicu 
ste pitali. Pa plan je proširenja. Dakle, četiri trake moraju biti do kružnog toka sa 
Premanturskom. Prema tome, tamo gdje bude potrebno. Ona ima svoju liniju, svoje pravce. 
Struka je to rekla. Pa prema tome tamo gdje će se stabla morati rušiti, će se morati rušiti, gdje 
se mogu sačuvati će se sigurno sačuvati. Mi ćemo imati razgovore sa projektantima, vidjeti u 
kojem smjeru, kako ide upravo ta prometnica. Ona se vjerojatno nastavlja u nizu gdje je sada 
stala. Tako da to je generalni odgovor na vaše pitanje. Mi ćemo projekt objaviti. Vidjet ćemo 
što je. Gledajte, negdje moramo graditi, negdje moramo to nadoknaditi novom sadnjom. To 
jednostavno, takvi su projekti. To je zasigurno se slažem s vama da nam treba više zelenila 
nego automobila. Prema tome, i na Monvidalu radimo urbanu šumu. To je neka poruka, ajmo 
bar jedan dio tog kvarta koji je kakav je, kako je izgrađen, da bude zelen. Što se tiče same 
Golubove špilje. Da, bili su sastanci, ovdje je bila i ravnateljica nedavno Natura Histrice. 
Dakle, pričali smo o tome da bit će zabranjen ulaz u špilju. Na nama je da ogradimo gornji dio 
špilje koji je pod Gradom, dakle, gornji dio, mislim na plato iznad same špilje. A mi ćemo 
izregulirati, sastanak imamo ovaj tjedan vezano za samu proceduru ulaska na Valovine s ove 
strane. Kako ograditi, koja su parking mjesta, više punktova za odbacivanje smeća, proširiti 
stazu vezano za dolazak vatrogasaca i eventualno prve pomoći i sam proces ulaska i 
procedure ulaska. Mi smo razgovarali u smjeru kad su bili koncesionari da vidimo da li može 
biti model Modre špilje, kao što je. Međutim, to je jako teško ovdje izvedivo. Vi znate da smo 
mi zaduženi samo za taj dio koncesije, ostalo je na ostalima. Svatko ima svoj dio 
odgovornosti. Zasad će to biti tako. Vidjet ćemo što će donijeti novi sastanci, i novi razgovori, 
ali definitivno više nikada ne smije biti kao što je bilo u smislu nereda, opasnosti i tako dalje. 
I tu smo u dogovorima i sa Natura Histricom, Lučkom kapetanijom i sa Lučkom upravom. 
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Zapravo i sa svima meritornima koji su na tom području. Prostor treba zaštiti dakle, a iznutra 
pogotovo. Dakle, iznutra se neće moći ulaziti. Kad i na koji način će moći koncesionari tome 
pristupiti, o tome će se još vjerujem razgovarati, ali sve je to pod velikim upitnikom. Treba 
vidjeti kako će izgledati sezona koja nam dolazi. Vidjet ćemo što će te stroge mjere donijeti. 
Ako se sve skupa primiri zasigurno da se onda može dalje liberalnije razgovarati. Evo, 
otprilike toliko sa naše strane. Ako imate potpitanje, evo ja mogu ostati.  
 
VALTER BOLJUNČIĆ 
Pa imao bih dva pitanja. Jedno je za Gradonačelnika. Kao što smo čuli. Ustvari, ovako, prije 
dva mjeseca ili koliko imali smo proračun za 2025., a čuli smo od vaših najava da će se u ovoj 
2025. graditi 100 stanova za dugotrajni najam za mlade. Kako sam ja pitao u financije, tog 
novca nemamo. Pa me zanima na koji način mislite u 25.-oj, već smo veljača, izgraditi 100 
stanova za mlade. Plus još svake godine do 25. po 100, dakle ukupno 400? 
A drugo pitanje je za novog direktora odlagališta otpada Kaštijuna. Dakle, došlo je do 
promjene. Ovo je vjerojatno jedno od zadnjih vijeća. Sljedeći sastav će biti negdje već kada 
počne ljeto. Svjesni smo svake godine problema sa neugodnim mirisima. Pa me zanima koja 
je vizija? Koji je plan ovog ravnatelja da se problemi sa odlagalištem otpada naročito 
neugodni mirisi, ali i prevelike količine, previše umira, kako bi reklo otpada, svede na 
minimum? Tako da ipak to ide u nekom smjeru. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Hvala vam srdačno. Dakle, samo me podsjetite kad sam to rekao? Oprostite, nisam vas možda 
dobro čuo. Da li sam ja to najavio negdje? Oprostite ako možete samo ponoviti, ispričavam 
se.  
VALTER BOLJUNČIĆ 
Rekli ste najavu gradnje 400 stanova je li tako? I 100 stanova u 25.-oj. Svake godine po 100 
stanova. Znači, 25., 26. 27. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
26.-e sam najavio. Oprostite, 26.-e godine sam to najavio. Ne 25.-e. 25.-e je već proračun 
donesen. Za 26.-u godinu sam govorio. 
 
VALTER BOLJUNČIĆ 
Dakle, radi li se o vašem novom mandatu od četiri godine i u prve tri godine mandata. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Ne, ja sam govorio o 26.-oj godini. Moramo projektirati stanove. Dakle, ja sam govorio o 
pozicijama gdje to može biti. Ali u 25.-oj je to nemoguće zato što nije u proračunu. Ja nisam 
spomenuo 25. godinu. Spomenuo sam 26. godinu. To jest idući mandat. Misleći vjerojatno na 
26. pa sad iz proporcija na što sam mislio, i tako. Mislio sam na 26. godinu početak, nikako 
ne jer u financijama to nije. Tako da nije mi jasno. Evo, ispričavam se. 
 
ALEKSANDAR BUDISAVLJEVIĆ 
Aktivnosti vezane za odlagalište Kaštijun odvijaju se nekim normalnim tijekom. Prva od 
aktivnosti je dogovor sa komunalcima, s kolegama iz komunalnih poduzeća s kojima moramo 
sklopiti nove ugovore. I imali smo već, održali smo sastanke i planirani su već isto novi 
sastanci. Čak ovaj tjedan. Ono što se planira napraviti svakako i što je već u toku je 
pokrivanje odlagališne plohe A1 i započinjanje odlaganja na plohi B1 što bi moralo imati neki 
utjecaj na poboljšanje nekog općeg stanja. I isto tako, imamo ograničenje, odnosno onaj limit 
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kojeg se moramo i dalje držati. Tako da viškovi znači niti ove godine ne bi morali dolaziti na 
Kaštijun. Evo. Ako imate još možda nešto? 
 
VALTER BOLJUNČIĆ 
Pa čini mi se da ni u proračunu za 26. nisu bili najavljeni stanovi. 
 
MONICA DEROCCHI 
Evo, svoje prvo pitanje uputila bih pročelnici Sokolov. A ono se odnosi na Centar za mlade. 
Ja sam i danas vidjela na objavi samog Grada Pule da Centar za mlade se planira otvoriti 
krajem ožujka i da je upravljanje pod Pučkim otvorenim učilištem. Ono što me zapravo 
zanima je kako će izgledati aktivnosti? Da li se planira da netko iz Grada, odnosno iz 
Upravnog odjel vrši nekakav, ajmo reći, nadzor? Ili da kontrolira same aktivnosti koje se 
provode? Što je u planu da opet nemamo, na žalost, jedan Centar koji možda će možda zjapiti 
prazan? Jer opet mlade treba na neki način privući. 
A drugo pitanje je za Gradonačelnika. Pretpostavljam možda će mi odgovoriti netko od 
pročelnika. A to je otvaranje ordinacije opće i obiteljske medicine na Velom Vrhu. Pa me 
zanima samo gdje je to stalo i u kojoj je to fazi? Zahvaljujem. 
 
IVANA SOKOLOV 
Hvala na pitanju. Pa, evo, planirano otvaranje je krajem mjeseca ožujka. Ono kako smo to 
zamislili je upravo da Centar ne bi bio prazan i da ne bi bio mrtvo slovo na papiru da preuzme 
Pučko učilište. Odnosno jedna osoba koja bi bila zaposlena u samom Centru. A da jedna 
djelatnica iz odjela, koja je zapravo savjetnica za mlade jedno dio poslova posveti upravo radu 
u samom Centru. Ono što želimo, zapravo, i već se i radi, ono što ste mogli vidjeti, je već 
suradnja sa Školom primjerenih umjetnosti i dizajna. Već sada razgovaramo sa Film 
Festivalom o njihovim radionicama za filmaše, odnosno fotoradionicama. Razgovaramo sa 
Medicinskom školom sa njihovim mladima koji rade određene projekte vani, dakle, van 
nastave. Tako da konstantno već razmišljamo o programu tijekom mjeseca ožujka. Ono u 
trenutku kad se otvori što će se odmah početi od aktivnosti. Znate da smo donijeli lokalni 
program za mlade. Ono što planiramo je naravno taj program i moramo, dužnost nam je da ga 
i provodimo. Tako da ćemo početi s aktivnostima koje su u samom lokalnom programu. I isto 
tako, planiramo, naravno sjesti, već smo to i učinili, sa udrugama koje se bave mladima. To su 
nam ZOOM i volonterski centar koji će nam biti, naravno, partneri i suradnici i koji će nam 
pomoći u organizaciji oko samih aktivnosti u Centru. Evo, ukratko. Mislim ima puno toga, 
mogla bih puno pričati. Hvala. 
 
IVONA MOČENIĆ 
Poštovana vijećnice Derocchi zahvaljujem se na vašem pitanju. Evo, sa velikim 
zadovoljstvom mogu reći da ambulante na Velom Vrhu će se uskoro otvoriti. Dakle, ono što 
smo mi kao gradska uprava htjeli učiniti, to je da približimo zapravo ambulante obiteljske 
medicine mjesnim odborima, odnosno našim građanima kako bi oni dobili dakle, što 
pristupačniju, a samim time i što kvalitetniju zdravstvenu zaštitu. Na Velom Vrhu biti će dvije 
ambulante obiteljske medicine. Dakle, zdravstvena zaštita će biti pokrivena kroz 24 sata. 
Znači one će raditi u jutarnjoj i popodnevnoj smjeni. One su opremljene. I ovih dana čekamo 
iz ministarstva komisiju koja će dati, dakle, dozvolu ukoliko zadovoljavaju svim tehničkim 
uvjetima. Ja se nadam da će to proći i uistinu evo, očekujem, kroz tjedan do dva da će 
ambulante započeti sa svojim radom.  
 
 
 



 

16 
 

GORDANA FERENČIĆ 
Ja imam dva kratka pitanja. Prvo pitanje je za direktora Herculanee: zanima me koja je 
dinamika plana za pokrivanje sa kontejnerima za biootpad? 
I drugo pitanje imam za pročelnicu Eminu Popović Sterpin: zanima me da li se zna koji će biti 
koncerti ovoga ljeta u Areni? Hvala. 
 
ROBI FUART 
Evo zahvaljujem na pitanju. Prvo pitanje u ovom sazivu koje sam dobio, sam dobio od 
vijećnice  Ferenčić. I možda i zadnje. Hvala vam. Znači, vezano za spremnike za biootpad, 
ono što kreće upravo ovaj tjedan, to je pilot projekt na Vidikovcu, znači, tamo gdje su trojke. 
Postavili smo spremnike koji se otvaraju na karticu da vidimo, evo, da se i mi malo naučimo i 
da vidimo kako će reagirati korisnici u zgradama. Obzirom da nam je ovaj biootpad koji 
skupljamo u obiteljskim kućama odlične kvalitete. Sad ćemo vidjeti kako će biti po zgradama 
i ako se to pokaže dobro, nastaviti ćemo znači sa tim sistemom otvaranja na kartice, kao što je 
i za polupodzemne spremnike za ostale frakcije otpada. A vezano za biootpad kod obiteljskih 
kuća, imamo još sedamsto i nešto spremnika koji nisu podijeljeni obzirom da zatvaramo onu 
zonu prema Stoji sa polupodzemnim spremnicima računamo da ćemo i obiteljske kuće u tom 
smjeru pokrivati sa spremnicima za biootpad. Dakle, prije sezone ćemo vjerojatno podijeliti 
još nekih, ne znam, od 150 do 300 spremnika, ne znam sad napamet točne brojeve i onda 
nakon sezone nastavljamo sa širenjem. Znači, obiteljske kuće i ovaj dio što je sa zgradama. A 
ako se ovo na Vidikovcu pokaže kao dobar sistem, on je, da tako kažem, dosta povoljan, 
ekonomski je povoljan. Spremnici su jednostavni i ne zahtijevaju posebne radove za montažu, 
tako da ukoliko se ovaj sistem pokaže dobrim, onda ćemo svugdje gdje su podzemni i 
polupodzemni spremnici ići sa tim sistemom da i korisnike koji žive u zgradama pokrijemo sa 
biootpadom. Rezultati u prošloj godini i u pretprošloj, odnosno u zadnjih par godina se vide. 
Značajno se povećava odvojeno prikupljanje. Znači, ukupna količina otpada se značajno 
povećala u zadnjih par godina, a otpad koji se vozi na Kaštijun je ili smanjen ili otprilike 
jednaka količina. Dakle, bez obzira na značajno povećanje ukupne količine, mi smo sa onim 
što vozimo na Kaštijun ostali otprilike na istoj razini, a sad sa ovim dodatnim mjerama, 
očekujemo da ćemo te količine na Kaštijunu dodatno smanjiti. Zahvaljujem.  
 
EMINA POPOVIĆ STERPIN 
Hvala na pitanju. Ako mislite da li su dodijeljeni termini za Amfiteatar za sezonu 2025., jesu. 
Nisu još svi koncerti izašli u javnost i ja vam to ne mogu reći zato što je dogovor oduvijek da 
organizatori imaju pravo sukladno svojem medija planu odlučiti kad će ići sa tim objavama u 
medije. I toga se pridržavamo zbog nekih pravila struke. I zbog toga, evo, neki su izašli, neka 
imena su izašla, nešto još nije. Kada bude vrijeme znati će se. Hvala. 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Imamo još vremena pa molim vijećnike da se prijave u sustav E-glasanja za daljnje 
postavljanje vijećničkih pitanja, prijavili su se: 
1. DUŠICA RADOJČIĆ 
2. ARDEMIO ZIMOLO 
3. SEAN SOLDATIĆ 
4. IGOR BELAS 
5. DAVOR VUKOVIĆ 
6. ANA FONOVIĆ 
7. VALTER BOLJUNČIĆ 
8. MONICA DEROCCHI 
9. JURAJ KOVAČEVIĆ 
10. DUŠANKO BABIĆ 
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DUŠICA RADOJČIĆ 
Moje pitanje je za Gradonačelnika, ali zapravo se više radi o jednom apelu pa vas ja molim  
zaista za razumijevanje. Radi se o tome da divlje životinje, odnosno divlje svinje, rade veliku 
štetu građanima na rubnim dijelovima grada i počinju ulaziti u grad i moramo taj problem 
riješiti. Međutim, način na koji se to događa u posljednjih mjesec dana izaziva popriličan užas 
vaših sugrađana, naših sugrađana, pa sam ja htjela ovako postaviti pitanje: gradski program 
zaštite divljači izvan lovišta. To izvan lovišta, znači unutar grada. Nalaže mnoge preventivne 
aktivnosti kako bi se spriječila prekobrojnost divljih životinja u gradu i da bi se naravno 
spriječile štete koje izazivaju. U samom programu, koji je usvojio Grad Pule, se navode 
sljedeće preventivne mjere prije ubijanja: postavljanja prepreka, sprječavanje fragmentacije 
staništa, lov žive divljači i njihovo premještanje, izgon divljači, korištenje pušaka za 
uspavljivanje i biološki i kemijski repelenti, to mi se čini kao poprilično prihvatljivo sredstvo, 
postavljanje hranilišta izvan grada, kako ne bi imale razlog ulaziti u grad, vođenje računa o 
održavanju brojnog stanja divljači. Od svih tih preventivnih mjera, Grad Pula nije poduzeo 
ništa. Dakle, bez ijedne preventivne mjere odlučili ste se na neselektivno, kako se 
eufemistički kaže, izlučivanje životinja, uključujući i mladunčad. I sad takav pristup je 
užasnuo mnoge sugrađane. Ja kontinuirano dobivam pozive građana koji jednostavno ne 
mogu gledati, pogotovo sa područja Štinjana, radi se o suboti. Ljudi ujutro piju kavu, 
zabranjeno je šetanje gradom, čuju pucnjave i nakon toga šetaju po krvavim flekama na 
putevima. Znači, ono što sam htjela reći da drugi europski gradovi imaju isti problem s 
veprovima. Ali umjesto tim nekakvim hajkama koje užasavaju ljude, to rješavaju na drugačiji 
način. Tako da mislim postoji niz istraživanja koja pokazuju da je ovaj način najmanje 
učinkovit. Znači, dugoročno se populacija povećava jer životinje tako reagiraju na takve 
situacije. Ali dobro, ono što sam ja htjela pitati: možemo li stati s tim hajkama? I probati 
vidjeti zajedno s lovcima koje su te druge mjere koje se mogu primijeniti, a da sačuvamo i 
živce i osjećaje sugrađana, ali i da spriječimo daljnje štete od divljih životinja? Jer kažem 
loviti po Verudeli i Sacorggiani, mislim to je i sigurnosno problematično, a i etički nije 
prihvatljivo. Evo, moja molba je toliko duboka da se nadam da ćete naći malo razumijevanja. 
Hvala.  
 
IVANA SOKOLOV 
Poštovana vijećnica, poštovana saborska zastupnice, evo, očekivala sam nekako ovo pitanje 
na današnjem Gradskom vijeću, a s obzirom na više otvoreno pismo pa sam bila slobodna 
pripremiti si par rečenica s obzirom na sve zakonske odredbe koje smo dužni poštivati. Ono 
što, prije svega, moram reći, kako Grad Pula provodi program zaštite divljači i za površine 
izvan lovišta grada na kojima je zabranjeno ustanovljenje lovišta na području Grada Pule jer 
je to naša zakonska obveza koja proizlazi iz Zakona o lovstvu i podzakonskih akata. 
Aktivnosti su usmjerene prvenstveno na smanjenje brojnog stanja divlje svinje i čaglja kojih 
ima u prevelikom broju unutar samog grada i predstavljaju opasnost za imovinu, ali i za 
živote građana. Divlja svinja je snažna i moćna životinja. Ona naraste i do 200 kilograma, 
pretežito aktivna noću, kada u potrazi za hranom dolazi u neposrednu blizinu kuća, dok se 
danju skriva u gustišima. Svjedočimo svakodnevnim susretima stanovnika Pule sa divljim 
svinjama kojima nije mjesto u blizini kuća. Boraveći unutar urbanih područja, divlje svinje 
sve više se privikavaju na prisutnost ljudi i gube urođeni strah od ljudi, čime postaju velika 
opasnost za imovinu i živote građana. Osim zakonske obveze, smanjivanja njihovog brojnog 
stanja, dužnost je Grada Pule da zaštiti svoje građane. Uz smjernice programa zaštite divljači 
za površine izvan lovišta Grada Pule, zakonska je obveza reducirati populaciju divljih svinja 
koja proizlazi iz naredbe o smanjenju brojnog stanja pojedine vrste divljači i naredbe o 
mjerama kontrole za suzbijanje afričke svinjske kuge u Republici Hrvatskoj. Dakle, radi 
smanjenja mogućnosti zaraze i širenja afričke svinjske kuge. Slijedom navedenih zakonskih 
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odredbi nije moguće loviti žive divlje svinje i premještati ih na druga područja. Reduciranje 
brojnog stanja divljih svinja propisano je u svim europskim zemljama, u kojima se pojavila 
afrička svinjska kuga i to su smjernice koje je propisala struka. Isto tako, Grad Pula 
izlučivanje divljači provodi poštujući pravila struke jer program zaštite divljači može 
provoditi samo stručna osoba koja udovoljava zakonom propisane uvjete. Da se pri 
izlučivanju provodi selektivan pristup, a ne ubija sve što se kreće, kako ste naveli u vašem 
otvorenom pismu, dokazuje činjenica da je u sklopu provedbe programa zaštite divljači u 
lovnoj godini 2024.-2025., inače lovna godina traje od 01. travnja do 31. ožujka, iIzlučeno 48 
divljih svinja i 3 čaglja i niti jedna druga divlja životinja kako to navodite u svom pismu. Ove 
brojke dosta jasno govore o brojnom stanju divljih svinja u urbanim područjima gdje i dalje 
postoji problem prekobrojnosti njihove populacije, a možemo samo zamisliti kako bi se 
brojnost populacije povećavala da se ovaj program ne provodi kako je to zakonom propisano. 
Evo, mogu vam dati jedan primjer, onako plastično. Od izlučenih 48 divljih svinja, bilo je 20 
krmača koje bi oprasile po 3 praseta, pa bi narednu sezonu bilo minimalno 110 divljih svinja. 
Problem divljih svinja u gradu neće se riješiti u jednoj godini i to znamo, ali se njihova 
brojnost može smanjiti na razumnu mjeru i držati pod kontrolom. Vaša izjava da lovom 
divljih svinja ne dolazi do njihovog smanjenja već povećanja, i laiku je jasno zapravo nije 
utemeljena pa, evo, ne razumijem. Isto tako, u izradi programa zaštite divljači ne sudjeluju, 
rekli ste da ne sudjeluju oni koji se bave zaštitom prirode, što isto nije točno. Naime 
Pravilnikom o sadržaju, načinu izrade i postupku donošenja, odnosno odobravanja lovno-
gospodarske osnove programa uzgoja divljači i programa zaštite divljači, propisano je da se 
bez mjera i uvjeta zaštite prirode izdanih od tijela nadležnog za zaštitu prirode, odnosno 
prethodne suglasnosti ako se lovište nalazi na zaštićenim dijelovima, ne može odobriti 
program zaštite divljači. Dakle, u izradi programa zaštite divljači za površine izvan lovišta 
Grada Pule, kao i ostalih 411 odobrenih programa zaštite divljači u Republici Hrvatskoj 
sudjelovalo je ministarstvo nadležno za zaštitu prirode. Konkretno, program zaštite divljači za 
površine izvan lovišta Grada Pule izradio je Hrvatske lovački savez kao ovlaštena pravna 
osoba za izradu lovno-gospodarskih planova, a u izradi programa zaštite divljači za površine 
izvan lovišta Grada Pule sudjelovalo je i Ministarstvo gospodarstva i održivog razvoja, 
Uprava za zaštitu prirode, koje je propisalo uvjete zaštite prirode i izdalo navedenu 
suglasnost.  
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Dakle, vi ste mi rekli ono što ste poduzeli... 
 
IGOR BELAS 
Možemo tematsku sjednicu na tu točku. Mislim... deset minuta... 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Vi ste mi odgovorili na ono što sada poduzimate, ali moj apel se odnosio na provođenje 
preventivnih mjera. Dakle, ja sam vam navela u vašem programu, koje je odobrilo 
ministarstvo, postoji niz preventivnih mjera kojima bi se spriječilo da divlje životinje tako u 
velikom broju ulaze u grad. Moje pitanje se na to odnosilo. Hoćete li početi primjenjivati 
preventivne mjere koje su navedene u vašem programu zaštite divljači izvan lovišta? Niste 
primijenili niti jednu jedninu mjeru, a navedeno ih je barem 15. To je bilo moje pitanje. Znači, 
da ubuduće, prije nego što ih se toliko životinja dođe u grad, da spriječimo njihov dolazak u 
grad. Rekla sam vam da postoji biološki i kemijski repelenti, hranilišta daleko od grada. Ako 
imaju hranu daleko od grada neće ulaziti u grad. Dakle, moje pitanje se odnosilo na to, a na to 
mi niste odgovorili. 
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ARDEMIO ZIMOLO 
Evo, vratio sam se i malo ću iskoristiti da se zahvalim svima onima koji su brinuli o mom 
zdravlju u protekla tri mjeseca. Grazie di cuore (Hvala od srca). Idemo dalje sada raditi. Bit ću 
jako kratak. Prije smo se osvrnuli na Valovine. Me zanima nova gradska uprava, koja god 
bude bila, da joj dam malo upute. Tamo imamo još sporova što se tiče nelegalnog stanovanja. 
Znamo da u prijašnjem mandatu prijašnja gradska uprava je nešto riješila kako se tko iselio po 
pravomoćnoj presudi koja, nota bene, traje predugo, su se rušili oni bungalovi. Pa me zanima.. 
jer to je dio grada, to je vlasništvo Grada, da se razmišlja ubuduće šta će se riješiti kad 
jedanput budu svi ti problemi stavljeni ad acta? To je prvo pitanje.  
A drugo pitanje: pošto sam ja u autu dosta po gradu lunjam lijevo-desno, pa me zanima u 21. 
stoljeću, a znamo kad su ljudi išli na mjesec, sa toliko elektronike, toliko što je išla naprijed 
tehnologija, se ne može riješiti zeleni val od Koparske ulice do ulice Kranjčevićeva gdje se 
skreće gore za Omladinsku, odnosno Radićevu ulicu. Pa pošto znam da su semafori u 
ingerenciji Grada i on ima svake godine ili svake dvije godine ima natječaj za održavanje 
toga, navodno da ona kućica tamo što je pored OTP banke, da to se može raditi od kuće sa 
jednim kompjuterom. Pa me zanima ako je ikako moguće to riješiti neka prođe i time ćemo 
olakšati i ubrzati promet u Gradu Puli. Zahvaljujem. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Evo, zahvaljujem, meni je drago da ste vi danas zadnji koji je postavio ovo pitanje. Kao 
najstariji vijećnik, tako da evo, više su to bile upute nego što su to bila pitanja, ako sam dobro 
razumio. Zahvaljujem na tome. Dakle, Valovine su prije dvije godine napokon u tom sporu 
koji je trajao dugo, postale gradske. Ostala su još dva problema. Ona su i socijalna problema i 
mi definitivno to moramo riješiti. Nismo uspjeli u zadnje dvije godine. Znate kako je, kad 
imate socijalni problem, pokušavate ne baš primjenjivati silu. Tako da, definitivno, ali mi 
ćemo, kažem, na ovom sastanku koji je sad ovaj tjedan vezano za samo uređenje Valovina za 
ovu sezonu, također znate da smo uputili apel. Sad ćemo i granice za Valovine da bude park 
šuma. Ali definitivno ćemo to staviti na javnu raspravu pa vjerujem i na novo Gradsko vijeće 
i tematsku sjednicu je itekako potrebno napraviti da vidimo što ljudi i kako ljudi promišljaju, 
što vijećnici, što javnost. Tako da definitivno nama je veliki problem ljeti, kamperi koji ostaju 
koliko je tamo smeća i tako dalje. Ali ovo što ste vi naglasili itekako je dobra uputa, onima 
koji budu naravno u novoj gradskoj upravi. 
Što se tiče zelenog vala, mi smo sad u procedurama. Rade se sad semafori. Stavljaju se sad 
nove tehnologije na više punktova pa ćemo vam to odgovoriti pisanim putem točno da znate, 
ne samo za ovu dionicu, nego i za ostale vezano za zeleni val. Nama je cilj, idemo u smjeru, 
dakle, kroz redovito brojanje prometa, također i pametne semafore ugraditi na pozicijama 
gdje ne mogu biti kružni tokovi. Pa u tom smjeru razmišljamo sve u onom dijelu tamo kod 
Cacadua na Verudi pa prema bazenima i tako dalje. Gdje se zbog uskosti, da tako kažem, ne 
može formirati kružni tok, mogu biti pametni semafori. Tako da u tom kontekstu ćemo vam 
šire odgovoriti pismenim putem da znate što radimo vis-a-vie samih semafora. Evo. Hvala 
najljepša. 
 
ARDEMIO ZIMOLO 
Zahvaljujem se Gradonačelniku. Sam zadovoljan sa odgovorima i nadam se da neće to biti 
mrtvo slovo na papiru. Grazie (Hvala). 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA  
Utvrđujem da smo ovime iscrpili vrijeme za postavljanje vijećničkih pitanja. Vijećnici koji na 
ovoj sjednici nisu stigli postaviti pitanja imati će prednost na sljedećoj sjednici Gradskog 
vijeća: 
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1. SEAN SOLDATIĆ 
2. IGOR BELAS 
3. DAVOR VUKOVIĆ 
4. ANA FONOVIĆ 
5. VALTER BOLJUNČIĆ 
6. MONICA DEROCCHI 
7. JURAJ KOVAČEVIĆ 
8. DUŠANKO BABIĆ 
 
 
AD – 2. USVAJANJE: 
2.1. SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 39. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA GRADA PULA – 
POLA OD 25. STUDENOG I NASTAVKA SJEDNICE OD 09. PROSINCA 2024. GODINE  
2.2. SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 40. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA GRADA 
 PULA - POLA OD 16. PROSINCA 2024. GODINE  
 
Molim vijećnike da iznesu eventualne primjedbe na skraćeni zapisnik sa 39. i 40. sjednice 
Gradskog vijeća. 
Na skraćene zapisnike sa 39. i 40. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi.  
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 2.1. te utvrđuje da je 
 VIJEĆE sa 15 glasova “ZA”, bez glasova “PROTIV” i 1 “SUZDRŽANIM” glasova, 
te jedan vijećnik nije glasovao, 
usvojilo 
 SKRAĆENI ZAPISNIK  
 sa 39. sjednice Gradskog vijeća Grada Pula - Pola od 25. studenog i nastavka sjednice 
od  09. prosinca 2024. godine 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 2.2. te utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 15 glasova “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova, 
te jedan vijećnik nije glasovao, 
usvojilo 
 SKRAĆENI ZAPISNIK  
 sa 40. sjednice Gradskog vijeća Grada Pula - Pola od 16. prosinca 2024. godine 
 
 
 
AD – 3.  DONOŠENJE: 
3.1.  ODLUKE O DODJELI NAGRADE GRADA PULE 2025. GODINE – DAVOR 
APOSTOLOVSKI 
3.2.  ODLUKE O DODJELI GRBA GRADA PULE 2025. GODINE – MATEO MATTEONI 
3.3.  ODLUKE O DODJELI POVELJE GRADA PULE 2025. GODINE - INNER WHELL  
KLUB PULA  
3.4.  ODLUKE O DODJELI POVELJE „POČASNI GRAĐANIN GRADA PULE” 2025  
GODINE – KORADO KORLEVIĆ  
 
Predlagatelj je Odbor za dodjelu nagrada i drugih priznanje te je objedinjeno obrazloženje 
prijedloga javnih priznanja dao Valter Boljunčić, predsjednik Odbora. 
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U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Milan Rašula, Ardemio Zimolo s replikom 
vijećnice Ane Fonović, i Juraj Kovačević, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dao je 
predsjednik Odbora za dodjelu nagrada i drugih priznanja, Valter Boljunčić.  
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 3.1. te utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 16 glasova “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova,  
donijelo  
 ODLUKU 
 o dodjeli Nagrade Grada Pule 2025. godine – Davor Apostolovski 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 3.2. te utvrđuje da je 
 
VIJEĆE sa 16 glasova “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova, 
donijelo  

ODLUKU 
o dodjeli Grba Grada Pule 2025. godine – Mateo Matteoni  

 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 3.3. te utvrđuje da je 
 
VIJEĆE sa 16 glasova “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova,  
donijelo  

ODLUKU  
o dodjeli Povelje Grada Pule 2025. godine  - Inner whell klub Pula  

 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 3.4. te utvrđuje da je 
 
VIJEĆE sa 16 glasova “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova,  
donijelo  

ODLUKU  
o dodjeli Povelje „Počasni građanin Grada Pule“ 2025. godine – Korado Korlević 

 
 
PREDSJEDNICA: 
Koristim priliku da čestitam ovogodišnjim laureatima na doprinosu za Grad Pulu.  
 
 
 
AD – 4.  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O LOKALNIM    
  POREZIMA GRADA PULA – POLA 
 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženja o prijedlogu akta dao je Aldo 
Rojnić, pročelnik Upravnog odjela za financije, gospodarstvo i provedbu ITU mehanizma. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić (Možemo!) s 
replikom vijećnika Dušanka Babića. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovalo je Sean Soldatić s replikom vijećnika Milana Rašule, a 
dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dao je pročelnik Aldo Rojnić. 
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Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 5. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 14 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM“ glasom, 
dok jedan vijećnik nije glasovao, 
donijelo 
 ODLUKU 
 o izmjenama Odluke o lokalnim porezima Grada Pula – Pola  
 
 
 
AD – 5.  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O VISINI PAUŠALNOG 
POREZA ZA DJELATNOSTI IZNAJMLJIVANJA I SMJEŠTAJA U TURIZMU NA 
PODRUČJU GRADA PULA – POLA 
 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dao je Aldo 
Rojnić,  pročelnik Upravnog odjela za financije, gospodarstvo i provedbu ITU mehanizma.  
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić (Možemo!) s 
replikama vijećnika Dušanka Babića i Juraja Kovačevića. 
 
SEAN SOLDATIĆ (povreda Poslovnika čl. 75. toč.2.) 
Bit ću kratak. Četiri rečenice. Znači, sukladno Statutu Grada Pule, a i užanci Puležana, nije 
dobro govoriti kolegama da su neznalice. To se prenaša van ove vijećnice. Tu su mediji, to 
prate i to na ulicu izlazi. I to će početi biti komunikacija. Vi valjda želite da Puležani 
komuniciraju, ali neće. Neće. Zato postoji povreda Poslovnika. Ja ću vam reći da to neće ići 
tako. Spomenuli ste rasne zakone. Koje rasne zakone? O čemu vi pričate? Gospođo, mi smo u 
21. stoljeću. Puležani. Pustite rasne zakone. Hvala Bogu, to je iza nas.  
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Jesmo završili? Jesmo. Ja vas lijepo molim da ne vrijeđate jedan drugoga. Lijepo vas molim. 
Inače, Karl Marx, ako bi me netko nazvao ja bih bila jako poznata. On je bio dobar filozof, i 
mislim da ni gospođa Radojčić, ni ja, nismo mu ni do koljena. I mogli bismo biti ponosni da 
me netko pozove da sam Karl Marx. I ne treba zbog toga kritizirati kolegu ni ružno nazivati. 
Ja vas lijepo molim. Ja više neću dozvoliti rasprave.  
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 5. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 13 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 3 „SUZDRŽANA“ glasa, 
donijelo  
 ODLUKU 
 o izmjeni Odluke o visini paušalnog poreza za djelatnosti iznajmljivanja i smještaja u 
 turizmu na području grada Pula – Pola  
 
 
 
 
 
 
 



 

23 
 

AD – 6.  DONOŠENJE ODLUKE O DODJELI POSLOVNIH PROSTORA U  
  VLASNIŠTVU GRADA PULA – POLA NA UPORABU UDRUGAMA 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dala Nataša 
Simonelli, pročelnica Upravnog odjela za upravljanje imovinom i imovinsko-pravne poslove.  
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Sean Soldatić s replikama vijećnika Dušice 
Radojčić i Davora Vukovića, Milan Rašula s replikom vijećnice Dušice Radojčić, i Dušica 
Raadojčić s replikom vijećnika Seana Soldatića, Milana Rašule i Valtera Boljunčića, a 
dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dala je pročelnica Nataša Simonelli. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 6. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 15 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
dok jedan vijećnik nije glasovao 
donijelo  
 ODLUKU 
 o dodjeli poslovnih prostora u vlasništvu Grada Pula – Pola na uporabu udrugama 
 
 
 
AD – 7.  DONOŠENJE ODLUKE O ODABIRU NAJPOVOLJNIJIH PONUDITELJA I  
 PRIHVAĆANJU PONUDA ZA DODJELU DOZVOLA ZA OBAVLJANJE  

DJELATNOSTI NA POMORSKOM DOBRU NA PODRUČJU GRADA 
PULA - POLA  

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dala je Nataša 
Simonelli, pročelnica Upravnog odjela za upravljanje imovinom i imovinsko-pravne poslove. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovali su vijećnici Valter Boljunčić (IDS-ISU) i Dušica 
Radojčić (Možemo!) s replikom vijećnika Milana Rašule, Seana Soldatića i Valtera 
Boljunčića. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je vijećnika Vito Paoletić s replikom vijećnika Seana 
Soldatića. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 7. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 16 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
dok jedan vijećnik nije glasovao, 
donijelo  
 ODLUKU 
 o odabiru najpovoljnijih ponuditelja i prihvaćanju ponuda za dodjelu dozvola za  
obavljanje djelatnosti na pomorskom dobru na području Grada Pula-Pola   
 
 
 
 

- pauza do 17,30 sati- 
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AD – 8.  DONOŠENJE: 
8.1.  ODLUKE O PRIJENOSU PRAVA GRAĐENJA NA BUDUĆOJ k.č. 547/1, KOJA ĆE 
NASTATI PARCELACIJOM OD k.č. 547/1, k.č. 547/2 I k.č. 546 SVE K.O. PULA U  
KORIST PULA PARKING d.o.o. 
8.2.  ODLUKE O PRIJENOSU PRAVA GRAĐENJA NA BUDUĆOJ k.č. 1927/2 K.O. PULA 
KOJA ĆE NASTATI PARCELACIJOM OD DIJELOVA k.č. 1928, k.č. 1927/1 I k.č.  
1927/2 K.O. PULA U KORIST VODOVOD PULA d.o.o. PULA 
8.3.  ODLUKE O PRIJENOSU PRAVA GRAĐENJA NA BUDUĆOJ k.č. 1591/1 K.O. PULA 
KOJA ĆE NASTATI PARCELACIJOM OD DIJELOVA k.č. 1588/1, k.č. 1588/2, k.č. 1588/3, k,č. 
1589, k.č. 1591, k.č. 5575/1, k.č. 1623/2, k.č. 1623/3 i k.č. 5578/1 K.O. PULA U KORIST 
ISTARSKE ŽUPANIJE – REGIONE ISTRIANA 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a objedinjeno obrazloženje o prijedlozima akata 
dala je Nataša Simonelli, pročelnica Upravnog odjela za upravljanje imovinom i imovinsko-
pravne poslove. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovali su vijećnici Siniša Gordić (SDP), Valter 
Boljunčić (IDS-ISU) i Dušica Radojčić (Možemo!) s replikom vijećnika Soldatića. 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Igor Belas s replikom vijećnika Valtera 
Boljunčića, Siniša Gordić, Ardemio Zimolo s replikom vijećnika Siniše Gordića, Milan 
Rašula s replikom vijećnika Siniše Gordića, Noel Mirković s replikom vijećnika Igora Belasa, 
a dodatna objašnjenja i odgovore na pitanja dala je pročelnica Nataša Simonelli, a dodatni 
komentar dala je zamjenica Gradonačelnika Ivona Močenić. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 8.1. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 13 glasova „ZA“, 4 glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
 ODLUKU 
 o prijenosu prava građenja na budućoj k.č. 547/1, koja će nastati parcelacijom od k.č. 
 547/1, k.č. 547/2 i k.č. 546 sve k.o. Pula u korist Pula parking d.o.o. 
  
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 8.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
 ODLUKU 

o prijenosu prava građenja na budućoj k.č. 1927/2 k.o. Pula koja će nastati 
parcelacijom  od dijelova k.č. 1928, k.č. 1927/1 i k.č. 1927/2 k.o. Pula u korist 
Vodovod Pula d.o.o.  Pula 

 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 8.3. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
 ODLUKU 
 o prijenosu prava građenja na budućoj k.č. 1591/1 k.o. Pula koja će nastati parcelacijom 
 od dijelova k.č. 1588/1, k.č. 1588/2, k.č. 1588/3, k,č. 1589, k.č. 1591, k.č. 5575/1, k.č. 
 1623/2, k.č. 1623/3 i k.č. 5578/1 k.o. Pula u korist Istarske Županije – Regione Istriana 
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AD – 9.  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O OSNIVANJU SAVJETA 
  POTROŠAČA JAVNIH USLUGA GRADA PULA – POLA  
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dala je Maša 
Mihelić, pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, investicije i razvojne projekte. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je vijećnika Ardemio Zimolo s replikom vijećnika Dušice 
Radojčić, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dala je pročelnica Maša Mihelić. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 9. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
dok jedan vijećnik nije glasovao, 
donijelo  
 ODLUKU 
 o izmjeni Odluke o osnivanju Savjeta potrošača javnih usluga Grada Pula – Pola  
   
 
AD – 10.  DONOŠENJE ODLUKE O PLANU RASVJETE GRADA PULA – POLA  
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dala je Maša 
Mihelić, pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, investicije i razvojne projekte. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Ana Fonović, Valter Boljunčić i Siniša 
Gordić, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dala je pročelnica Maša Mihelić. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 10. te nakon glasanja utvrđuje da   
 
 VIJEĆE sa 16 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU  
 o planu rasvjete Grada Pula - Pola 
 
 
AD – 11.  DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI NA PRIJENOS 
  POSLOVNOG UDJELA REDNI BROJ 6. TRGOVAČKOG DRUŠTVA  

PULAPROMET d.o.o. OPĆINI MARČANA  
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dao je Igor Jovin, 
zamjenik pročelnice Službe Gradonačelnika i Gradskog vijeća. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je vijećnik Noel Mirković. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 11. te nakon glasanja utvrđuje da   
 
 VIJEĆE sa 16 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU  
 o davanju suglasnosti na prijenos poslovnog udjela redni broj 6. trgovačkog društva 
 Pulapromet d.o.o. Općini Marčana  
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AD – 12.  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O 
ODREĐIVANJU IMENA ULICA I TRGOVA U GRADU PULI 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dala je Maša 
Mihelić, pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, investicije i razvojne projekte. 
 
Sjednicu Gradskog vijeća nastavlja voditi potpredsjednica Monica Derocchi. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovao je vijećnik Dušanko Babić (NL Filipa Zoričića). 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je vijećnika Sean Soldatić s replikom vijećnika Valtera 
Boljunčića i Milana Rašule, Ardemio Zimolo s replikom vijećnika Noela Mirkovića, Dušanka 
Babića i Seana Soldatića, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dala je pročelnica Maša 
Mihelić. 
 
Potpredsjednica vijeća daje na glasanje Točku 12. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 14 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
dok dva vijećnika nije glasovalo, 
donijelo  
 ODLUKU 
 o izmjeni i dopuni Odluke o određivanju imena ulica i trgova u Gradu Puli 
 
 
 
 
AD – 13.  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O IZRADI  
  URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA „KARŠIOLE“ 
 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dala je Maša 
Mihelić, pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, investicije i razvojne projekte. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Dušica Radojčić, Ardemio Zimolo, Noel 
Mirković s replikama vijećnika Dušanka Babića i Dušice Radojčić, a dodatna pojašnjenja i 
odgovore na pitanja dala je pročelnica Maša Mihelić. 
 
Potpredsjednica vijeća daje na glasanje Točku 13. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 15 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,   
donijelo  
 ODLUKU 
 o izmjeni i dopuni Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja „Karšiole“ 
 
 
U nastavku sjednicu vodi predsjednica Gradskog vijeća.  
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AD – 14.  DONOŠENJE ODLUKE O SAZIVANJU SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA 
U ROKU OD 15 DANA (PRIJE TERMINA RASPUŠTANJA GRADSKOG  
VIJEĆA) S TOČKOM DNEVNOG REDA: - ANALIZA POSTUPAKA I  
HODOGRAMA PODUZETIH AKTIVNOSTI VEZANIH ZA GRADNJU U  
LUČICI DELFIN TE DALJNJI POSTUPCI I UTJECAJ ISTIH NA MOGUĆI 
PRAVNI I FINANCIJSKI ISHOD PO GRAD PULU, A SLIJEDOM INTENCIJE O 
SMANJENJU IZGRADNJE I PRENAMJENI U ZONU REKREACIJE 

 
Predlagatelj je vijećnik Valter Boljunčić (IDS) koji je i dao obrazloženje o prijedlogu akta. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su Dušica Radojčić s replikom vijećnika Milana Rašule i 
Valtera Boljunčića, Sean Soldatić s replikama vijećnika Siniše Gordića, Davora Vukovića, 
Dušice Radojić, Selma Ibrišagić s replikama vijećnika Noela Mirkovića i Dušice Radojčić. 
 
DUŠANKO BABIĆ (povreda Poslovnika, čl. 75. st. 2. Poslovnika Gradskog vijeća) 
Ovdje smo bili počeli pričati o jednoj temi, a vi ste išli opet na Lungomare. Tamo o 
Lungomare što je bilo, ono je bilo 1/1. Znači, 100% vlasništvo privatno. A ovdje je vlasnik 
Grad Pula 80%  na području tu gdje je za Delfin, a 20% je investitor. I tako, nemojte molim 
vas govoriti neistine.  
 
NOEL MIRKOVIĆ (povreda Poslovnika) 
Gospodin Babić je upravo iznio nešto što nije točno. Tamo na Lungomareu nije 1/1, nego je 
vlasništvo dijelom države, dijelom privatno, dijelom Grad. 
 
Replike na izlaganje vijećnice Selme Ibrišagić nastavljaju vijećnici Davor Vuković i Milan 
Rašula. Pojedinačnu raspravu nastavljaju vijećnici Ardemio Zimolo s replikama Seana 
Soldatića, Noela Mirkovića i Dušice Radojčić, Siniša Gordić s replikama vijećnika Ardemia 
Zimola, Dušice Radojčić, Davora Vukovića, Noela Mirkovića i Milana Rašule, Valtera 
Boljunčića s replikama vijećnika Selme Ibrišagić, Noela Mirkovića, Juraja Kovačevića, 
Dušice Radojčić i Dušanka Babića, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dala je 
pročelnica Samanta Barić.  
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 14. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 13 glasova „ZA“, 3 glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova  
donijelo  
 ODLUKU 

o sazivanju sjednice Gradskog vijeća u roku od 15 dana (prije termina raspuštanja 
Gradskog vijeća) s točkom dnevnog reda: Analiza postupaka i hodograma poduzetih 
aktivnosti vezanih za gradnju u lučici Delfin te daljnji postupci i utjecaj istih na 
mogući pravni i financijski ishod po Grad Pulu, a slijedom intencije o smanjenju 
izgradnje i prenamjeni u zonu rekreacije 

 
 
AD – 15.  DONOŠENJE ODLUKE O DODJELI KAPITALNE POMOĆI 

TRGOVAČKOM DRUŠTVU PULA HERCULANEA D.O.O. 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dala je Maša 
Mihelić, pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, investicije i razvojne projekte. 
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Budući nije bilo interesa za raspravu, potpredsjednica vijeća daje na glasanje Točku 15. te 
nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 13 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo  
 ODLUKU 
 o dodjeli kapitalne pomoći trgovačkom društvu Pula Herculanea d.o.o. 
 
 
 
AD – 16.  DONOŠENJE: 
16.1. ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA ZAKLJUČIVANJE UGOVORA O  
 GRADNJI KOMUNALNE INFRASTRUKTURE (LIDER NEKRETNINE d.o.o.) 
16.2. ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI NA ZAKLJUČENJE UGOVORA O  
 GRADNJI KOMUNALNE INFRASTRUKTURE (VALDEBEK RESIDENCE d.o.o.) 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a objedinjeno obrazloženje o prijedlozima akata 
dala je Maša Mihelić, pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, investicije i razvojne 
projekte. 
Budući nije bilo interesa za raspravu, potpredsjednica vijeća daje na glasanje Točku 16.1. te 
nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 11 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 3 „SUZDRŽANA“ glasa, 
donijelo  
 ODLUKU 

o davanju suglasnosti za zaključivanje Ugovora o gradnji komunalne infrastrukture 
(Lider  nekretnine d.o.o.) 

 
Potpredsjednica vijeća daje na glasanje Točku 16.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 11 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 3 „SUZDRŽANA“ glasa, 
donijelo  
 ODLUKU 
 o davanju suglasnosti na zaključenje Ugovora o gradnji komunalne infrastrukture 
 (Valdebek residence d.o.o.) 
 
Predsjednica vijeća objavljuje da se sjednica prekida u 21,50 sati te će vijećnici biti 
obaviješteni o terminu nastavka sjednice. 
 
 

Dovršeno u 21,50 sati 
GRADSKO VIJEĆE GRADA PULA - POLA 
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GRAD PULA - POLA 
GRADSKO VIJEĆE 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

41. SJEDNICA 
GRADSKOG VIJEĆA 

Komunalna palača, Pula, Forum 1 
 

Nastavak sjednice od 25.02.2025. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ponedjeljak, 10.03.2025. 
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GRADSKO VIJEĆE 
Komunalna palača, Pula, Forum 1 

- Nastavak 41. sjednice prekinute 25.02.2025. godine 
od 10.03.2025. godine 

 
Nastavak sjednice je u 14,00 sati otvorila MARIJA MARKOVIĆ - NIKOLOVSKI 
(Nezavisna) koja je sjednici i predsjedavala.  
 
Poštovane vijećnice i vijećnici dobar dan – egrege consigliere e consiglieri buon giorno, 
nastavljamo 41. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule koja je započela 25. veljače 2025. te je 
prekinut rad nakon točke 16. dnevnog reda. 
 
Radi utvrđivanja kvoruma molim vijećnike da se prijave u sustav e-Glasanja 
 

Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 
 

1.  DUŠANKO BABIĆ NL Filipa Zoričića F.Zoričić-mir. mandata 
2. IVAN ŽAGAR NL Filipa Zoričića I.Močenić-mir. mandata, od 14:19 
3. SELMA IBRIŠAGIĆ NL Filipa Zoričića  
4. VITO PAOLETIĆ NL Filipa Zoričića I.Mohorović–mir. mandata od14:06 
5. DUŠICA RADOJČIĆ MOŽEMO  
6. DAVOR VUKOVIĆ MOŽEMO M.Paus – mir. mandata  
7. NOEL MIRKOVIĆ MOŽEMO  
8. ANA FONOVIĆ MOŽEMO  
9. SANJA RADOLOVIĆ SDP odsutna 
10. IGOR BELAS SDP  
11. SINIŠA GORDIĆ SDP  
12. ELENA PUH BELCI IDS-ISU  
13. VALTER BOLJUNČIĆ IDS-ISU J.Černjul – mir. mandata 
14. ARDEMIO ZIMOLO IDS-ISU  
15. MONICA DEROCCHI IDS-ISU  
16. GORDANA FERENČIĆ NEZAVISNA M.Brajuha-ostavka 
17. DANIEL DEKOVIĆ NEZAVISNI odsutan 
18. MARIN LEROTIĆ NEZAVISNI Odsutan 
19.  MARIJA MARKOVIĆ-NIKOLOVSKI NEZAVISNA   
20. JURAJ KOVAČEVIĆ HDZ M.Jurkić-mir. mandata; odsutan 
21. SEAN SOLDATIĆ HDZ  
22 MILAN RAŠULA NL Milana Rašule  

 
Slijedom prijave prisutnosti u sustav eGlasanja i evidencijskih listića, utvrđuje se da je 
nastavku 41. sjednice prisutno 16 vijećnika od ukupno 22 vijećnika, te da Gradsko vijeće 
može pravovaljano odlučivati. 
 
POZDRAVLJAM: 
- Filipa Zoričića – GRADONAČELNIKA GRADA PULE 
- gđu. Ivonu Močenić i gosp. Bruna Cergnula, ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA  
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada 
- predstavnike MEDIJA 
- sve GLEDATELJE koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem „live streaming-a“ na 
mrežnim stranicama Grada Pule  i ostale GOSTE 
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PRELAZIMO NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
 
Za nastavak 41. sjednice Gradskog vijeća vijećnici su dana 03. ožujka 2025. dobili obavijest o 
terminu održavanja sjednice s preostalim dnevnim redom uz dopunu s točkom 28., temeljem 
članka 72. Poslovnika Gradskog vijeća, a za koju vam je materijal dopunjen 05. ožujka 2025. 
godine.  
Naime, smatrajući da smo najveći dio točaka dnevnog reda već obradili na prvom dijelu 
sjednice, pa s obzirom na sadržaj preostalih točaka, a povodom prijedloga vijećnika Valtera 
Boljunčića (IDS), dnevni red je dopunjen s točkom:  
- „Analiza postupaka i hodograma poduzetih aktivnosti vezanih za gradnju u lučici Delfin, te 
daljnji postupci i utjecaj istih na mogući pravni i financijski ishod po grad Pulu, a slijedom 
intencije o smanjenju izgradnje i prenamjeni u zonu rekreacije“ 
Molim vijećnike da se izjasne da li prihvaćaju prijedlog da se dnevni red nastavka 41. 
sjednice dopuni s navedenom točkom analize stanja u vezi Lučice Delfin 
 
SEAN SOLDATIĆ (povreda Poslovnika čl. 75. toč. 2.) 
Naime, na prethodnoj sjednici Gradskog vijeća koja se održala 25. veljače donijeli smo 
Odluku Gradskog vijeća, napominjem Odluku, gdje stoji da će se sazvati nova sjednica 
Gradskog vijeća sa točkom dnevnog reda Delfin. Znači, ne nastavak sjednice. Stoga vas 
upućujem na čl. 99. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Pule koji kaže: „Ako neko pitanje iz 
rada Gradskog vijeća nije uređeno ovim Poslovnikom, ili je dvojbeno, takvo pitanje će urediti 
Gradsko vijeće posebnim aktom.” Znači, gospodo, ili ćemo se držati kao Gradsko vijeće naših 
odluka i održati zasebno sjednicu, sa točkom Delfin, ili ćemo morati staviti tu odluku van 
snage. Ako ne, radimo protustatutarno. 
Ja upozoravam stručne službe koje su pripremile ovaj materijal da stvaraju zbrku među 
gradskim vijećnicima. Zato vas i upozoravam na sve to. Znači, moramo održati zasebnu 
sjednicu Gradskog vijeća sa točkom Delfin, a ne nastavak sjednice. Ako stručne službe misle 
da to neće tako, e onda neka nam predlože da stavimo van snage našu Odluku. Naša Odluka 
je i dalje važeća. Zahvaljujem.  
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Ja sam iznijela svoj stav oko dopune tog dnevnog reda i zato sam dala priliku da se glasa da li 
će vijećnici prihvatiti ili neće. Pa izvolite, glasati. 
 
VALTER BOLJUNČIĆ 
Ja bih se glede te točke uključio. Činjenica da smo tražili novu sjednicu sa tom točkom je u 
redu. Međutim, ono što mene puno više zabrinjava što nije ispoštovan drugi dio ovog 
prijedloga odluke, a to je da se vide koji su pravni, financijski ishodi mogućih ishoda 
različitih koji mogu biti, a mi smo samo dobili doduše puno materijala, ali većina tog 
materijala su samo prostorni planovi i izvodi iz katastra. Dakle, mislim da u ovim 
materijalima zbog čega bi meni danas bilo jako teško raspravljati. Zato sam ja dao dva tjedna 
vremena da se to napravi, da se vidi koje su različite opcije, što pojedina opcija nosi, pravno i 
financijski za  grad. Znači, meni je to veći problem od ovoga. To nismo dobili, dobili smo, 
kažem, iz izvoda i neki polu hodogram gdje moram reći da onaj hodogram što smo dobili, isto 
tako, u odnosu na ono što smo imali sastanak dvadeset i kojeg, onaj petak, da neke točke nisu 
navedene, naročito zadnje dvije, tri godine, gdje je bilo cijeli niz sastanaka gdje su imali, 
vezano, dakle, sa traženjem investitora. Prema tome, mislim da fali jedna analiza pravnih 
službi, financijsko ja bih rekao, gledajte, ova ima ovakav ishod, ovaj ima onakav, ova tu ima 
ovaj. Da mi znamo odlučiti o tome. Nismo svi pravnici ni financijaši. 
Hvala.  
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PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Što? Smatrate da ovu točku skinemo?  
 
VALTER BOLJUNČIĆ 
Da, ja bih je skinuo zato što je nepotpuna. 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
I neka se nadopuni materijal, ali to ne može biti do sutra.   
 
VALTER BOLJUNČIĆ 
Ne, ne, pa nisam ni mislio. Zato sam ja... 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Nego da bude u neko dogledno vrijeme. 
 
VALTER BOLJUNČIĆ 
Da, zato sam ja i dao svojevremeno dva tjedna, ono rekao sam, ovako dva tjedna, ali u 
principu u neko dogledno vrijeme da vidimo koje su opcije i što one znače za Grad Pulu. 
Ovako smo samo dobili prvi dio hodograma. Znači, sutra ne može biti, po meni, to. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ (povreda Poslovnika) 
Dakle, ja bih se složila da se održi sjednica onako kako je Gradsko vijeće donijelo odluku iz 
vrlo sličnog razloga jer to je upravo i bila naša primjedba. Dakle, ova se točka zove analiza 
postupaka i aktivnosti. A zapravo te analize nema zato što u materijalima koje smo dobili, 
dobili smo isključivo korespondenciju i sa mjesnim odborom Nova Veruda i korespondenciju 
odvjetnika tvrtke SBE, a nemamo nekakvu analizu mogućih učinaka, više varijanti odluka 
koje se mogu donijeti. Dakle, mi bismo trebali znati koje su to pravne posljedice i financijske 
posljedice za grad u različitim varijantama. Tako da smo mi isto za to da se organizira 
sjednica na kojoj bi vijećnici trebali dobiti sve dokumente. Hvala.  
 
DUŠANKO BABIĆ  
Pa naš Klub bi se držao tog stajališta da bude tematska sjednica. I zadnji put smo bili govorili 
da bude tematska. Nitko ne bježi od toga. I to bi bilo dobro da vijećnici budu upućeni u to, ali 
ja vidim, može biti samo još jedno vijeće, a poslije tog vijeća najvjerojatnije ćemo se i razići. 
Tako da smatramo da bi bila sasvim korektno tematska sjednica. Hvala.  
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje prijedlog da se dnevni red nastavka 41. sjednice dopuni s  
točkom analize stanja u vezi Lučice Delfin te objašnjava da ako se prijedlog ne usvoji da neće 
biti tematske sjednice, već posebna sjednica Gradskog vijeća 
 
SEAN SOLDATIĆ 
Tražim stanku od 10 minuta da se to stavi na papir jer su stručne službe izigrale ove vijećnike 
i napisale nastavak sjednice, a tek sad vidimo do čega je to dovelo. Tražim stanku od 10 
minuta da se stavi na papir. 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Gospodin Soldatić, o tome što će biti odlučuje Predsjednica vijeća. Vi ste ovdje iznijeli svoje 
mišljenje, ja se slažem s vašim mišljenjem. Svatko ima pravo na svoj stav. Nikakva pauza 
neće biti, nego ćemo donijeti odluku danas kako ćemo dalje. 
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Predsjednica vijeća nakon glasanja utvrđuje da   
 
 VIJEĆE sa  2  glasa  “ZA”  i 15 glasova “PROTIV”  
 
NIJE usvojilo nadopunu dnevnog reda 
 
Predsjednica: Danas sam također zaprimila podnesak Kluba vijećnika Možemo! da odustaju 
od prijedloga za imenovanje članova u Odbore Gradskog vijeća, pa predlažem da se sa 
dnevnog reda izostave točke 27.1. i 27.2.  
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje prijedlog da se točka 27.1. izostavi s dnevnog reda te 
nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa  16  glasa  “ZA”  i 1  glasom “PROTIV” 
usvojilo  
 PRIJEDLOG  
 da se točka 27.1. izostavi s dnevnog reda 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje prijedlog da se točka 27.2. izostavi s dnevnog reda te 
nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa  16  glasova  “ZA”  i s 1 glasom “PROTIV” 
usvojilo  
PRIJEDLOG  
 da se točka 27.2. izostavi s dnevnog reda 
 
 
Predsjednica Gradskog vijeća utvrđuje da se sjednica nastavlja od 17. do 26. točke dnevnog 
reda  
 

D N E V N I R E D 
 
17.  Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pula 
 – Pola za 2025. godinu 
18.  Donošenje: 

18.1. Odluke o zaduživanju Grada Pula – Pola (Cesta Prekomorskih brigada) 
 18.2. Odluke o zaduživanju Grada Pula – Pola (Izgradnja Dječjeg vrtića Valmade) 
 18.3. Odluke o zaduživanju Grada Pula – Pola (Kupalište Stoja) 
19.  Donošenje: 
 19.1. Odluke o davanju suglasnosti za zaduživanje trgovačkom društvu Vodovod  
 Pula d.o.o. Pula i davanju jamstva za dugoročno zaduživanje trgovačkog  društva 

Vodovod Pula d.o.o. Pula 
19.2. Odluke o davanju suglasnosti za zaduživanje Dnevnom centru za    
 rehabilitaciju Veruda – Pula, Centro Diurno di Riabilitazione Veruda - Pula 
19.3. Zaključka o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju kreditne obveze za izgradnju i  

opremanje nove zgrade Dnevnog centra za rehabilitaciju Veruda - Pula, Centro diurno  
Veruda - Pola 

20.  Donošenje Odluke o sufinanciranja troškova postupka medicinski pomognute oplodnje 
21.  Donošenje Odluke o podjeli Dječjeg vrtića „Mali svijet“ i osnivanju novog  
 Dječjeg vrtića „Valmade“ 
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22.  Donošenje Odluke o razrješenju i imenovanju člana Upravnog odbora Zaklade za 
 sport Grada Pula-Pola 
23.  Donošenje: 
23.1. Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o unutarnjem  

ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Pula 
23.2. Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o unutarnjem  

ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića “Mali Svijet” 
23.3. Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o unutarnjem  

ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića-Scuola dell' infanzia Rin Tin Tin Pula-Pola 
24.  Donošenje: 
24.1. Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Dječjeg vrtića-Scuola  

dell' infanzia Rin Tin Tin Pula-Pola 
24.2. Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog izmjene i dopune Statuta  

Pučkog otvorenog učilišta Pula 
25.  Donošenje: 
25.1. Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Dnevnog centra za  

rehabilitaciju Veruda – Pula, Centro Diurno di Riabilitazione Veruda - Pula 
25.2. Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o radu Dnevnog  

centra za rehabilitaciju Veruda – Pula, Centro Diurno di Riabilitazione Veruda – Pula 
25.3. Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o unutarnjem ustroju  

i sistematizaciji radnih mjesta Dnevnog centra za rehabilitaciju Veruda – Pula, Centro  
Diurno di Riabilitazione Veruda - Pula 

26.  Donošenje Zaključka o utvrđivanju prijedloga za imenovanje sudaca porotnika 
Općinskog suda u Puli-Pola 

 
 
 
 
 
AD – 17.  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O  

IZVRŠAVANJU PRORAČUNA GRADA PULA-POLA ZA 2025. GODINU  
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dao je Aldo 
Rojnić, pročelnik Upravnog odjela za financije, gospodarstvo i provedbu ITU mehanizma. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovale su vijećnice Ana Fonović i Dušica Radojčić s replikom 
vijećnika Valtera Boljunčića, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dao je pročelnik 
Aldo Rojnić. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 17.1. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo 
  ODLUKU  
 o Izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pula – Pola za 2025. godinu 
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AD – 18.  DONOŠENJE: 
18.1. ODLUKE O ZADUŽIVANJU GRADA PULA – POLA (Cesta Prekomorskih brigada) 
18.2. ODLUKE O ZADUŽIVANJU GRADA PULA – POLA (Izgradnja Dječjeg vrtića  

Valmade) 
18.3. ODLUKE O ZADUŽIVANJU GRADA PULA – POLA (Kupalište Stoja) 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a objedinjeno obrazloženje o prijedlogu akta dao je 
Aldo Rojnić,  pročelnik Upravnog odjela za financije, gospodarstvo i provedbu ITU 
mehanizma. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Valter Boljučnić, Ardemio Zimolo, Sean 
Soldatić s replikom vijećnika Noela Mirkovića, Vito Paoletić, Milan Rašula i Igor Belas s 
replikom vijećnika Milana Rašule, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dao je 
Gradonačelnik Filip Zoričić. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 18.1., te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
 ODLUKU 
 o zaduživanju Grada Pula – Pola (Cesta Prekomorskih brigada) 
  
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 18.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo   
 ODLUKU  
 o zaduživanju Grada Pula – Pola (Izgradnja Dječjeg vrtića Valmade) 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 18.3. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
dok jedan vijećnik nije glasovao,  
donijelo 
 ODLUKU  
 o zaduživanju Grada Pula – Pola (Kupalište Stoja) 
 
 
AD – 19.  DONOŠENJE: 
19.1.  ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA ZADUŽIVANJE TRGOVAČKOM 
 DRUŠTVU VODOVOD PULA d.o.o. PULA I DAVANJU JAMSTVA ZA 
 DUGOROČNO ZADUŽIVANJE TRGOVAČKOG DRUŠTVA VODOVOD PULA 
 d.o.o. PULA  
19.2. ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA ZADUŽIVANJE DNEVNOM 
 CENTRU ZA REHABILITACIJU VERUDA – PULA, CENTRO DIURNO DI  

RIABILITAZIONE VERUDA – POLA  
19.3. ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU SPORAZUMA O SUFINANCIRANJU 

KREDITNE OBVEZE ZA IZGRADNJU I OPREMANJE NOVE ZGRADE 
DNEVNOG CENTRA ZA REHABILITACIJU VERUDA - PULA, CENTRO 
DIURNO VERUDA – POLA  
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Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlozima akata dali su 
pročelnici nadležnih upravnih odjela, svatko iz svog djelokruga rada i to: za točku 19.1. i 
19.2. Aldo Rojnić, pročelnik Upravnog odjela za financije, gospodarstvo i provedbu ITU 
mehanizma, i za točku 19.3. Ivana Sokolov, pročelnica Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti, mlade i sport.  
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovao je vijećnik Valter Boljunčić (IDS-ISU).  
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Dušica Radojčić, Ardemio Zimolo, Elena Puh 
Belci i Valter Boljunčić, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dala je pročelnica Ivana 
Sokolov i Gradonačelnik Filip Zoričić. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Ma htjela bih o zaduživanju Vodovoda. Htjela bih samo ukazati na jedan mogući aspekt pa 
bih onda molila odgovore na to pitanje. Dakle, 10 milijuna eura je zaista veliki novac. To je 
10% gradskog proračuna. Pa onda se postavlja pitanje otplate tog kredita. Odnosno hoće li se 
zbog nužnosti otplate podizati cijena vode? Naime, od 01.01.2025. na snagu su stupile nove 
cijene vode na području kojeg opskrbljuje Vodovod Pula. Od 2022. godine cijena varijabilnog 
dijela usluge za kućanstva porasla je za oko 30%. Znači, to je dodatni udar na kućne budžete 
građana u relativno kratkom roku, a to će osjetiti, naravno, oni koji imaju najmanje. Tako da 
je bitno, kod ovakvih odluka, znati na koji način će utjecati na podizanje cijene komunalnih 
usluga. Ali ono što je još dodatni, meni se čini, problem koji bi trebali drugačije rješavati je da 
je savjetovanje sa javnošću o odluci da se cijene povećaju provedeno u studenom 2024. 
godine i da je prošlo potpuno ispod radara zbog toga što se dokumenti o tom savjetovanju 
nalaze na stranicama Vodovoda koje nije baš posjećeno, pa bi onda prijedlog bio da se tako 
važne stvari objavljuju na stranicama Grada Pule, tamo gdje se objavljuju e-konzultacije. 
Znači, radi se o važnim odlukama građana kojima se utječe bitno na njihov standard. Tako da 
bi trebalo, ne samo javnu raspravu objaviti nego i obrazloženje zašto je to povećanje nužno. 
Jer Vodovod nije preciznije objasnio ovaj zadnji puta zbog čega je došlo do povećanja vode. 
Znači, nisu prezentirani ni troškovi niti planirane investicije. I, ono što ja smatram da nije 
dobro da se kod tako važnih odluka građani dovedu pred svršeni čin. Ja mislim da kod takvih 
povećanja cijena, a i u slučaju ovog zaduženja, treba predočiti sve informacije i obrazloženja 
neophodna za shvaćanje prijedloga povećanja cijene pa da onda vidimo je li prijedlog 
opravdan,  koliko su povećani troškovi, da li su se ti troškovi mogli riješiti na neki drugi 
način, recimo, rezanjem interno troškova u Vodovodu i tako dalje. Dakle, Vodovod ima pravo 
povećati cijenu ako mu se 5% povećaju troškovi u nekoj godini. Odnosno, količina vodnih 
usluga, znači ili se povećava količina isporučene vode ili se povećaju troškovi za 5% i 
Vodovod onda može podignuti cijenu. Kaže se u ovom zadnjem povećanju da su rasli 
troškovi energije, osoblja, sirovina i materijala. 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Gospođo Radojčić, možemo se fokusirati na zaduživanje? 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Sad ću doći. Znate ono na sudovima kad tako isto sudac kaže odvjetniku pa on kaže „sad ću 
doći na ono važno”. Znači, pitanje cijene vode i ovog zaduženja je izravno povezano. Dakle, 
kada je Vodovod dao obrazloženje za posljednje povećanje vode, uopće nije spominjao 
investicije nego su objasnili da je do povećanja došlo zbog povećanja cijene energije, 
sirovina, materijala i osoblja. Nigdje nisu spominjane investicije.  
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Dakle, moje je pitanje na koje molim odgovor: koliko će ovo veliko zaduživanje Vodovoda 
utjecati na cijenu vode za građane? A kada sam isto tako pitala da li, zbog čega za ovo 
posljednje povećanje cijene vode nije bilo niti mišljenja savjeta potrošača niti je na tu odluku 
suglasnost dao Gradonačelnik? Rekli su mi da je prema novom zakonu to moguće i bez 
odluke Gradonačelnika i bez odluke i mišljenja savjeta potrošača. Što se nikada prije nije 
događalo. Tako da ne bih voljela da se zbog ovog velikog zaduživanja opet nađemo u situaciji 
da se tako mimo i Gradonačelnika i savjeta potrošača dižu cijene. Zatim, kako smo na zadnjoj 
sjednici donijeli odluku izgradnje novog servisnog komunalnog centra na obilaznici, mene 
zanima da li će se zbog smanjenja cijene električne energije ići i na sunčane elektrane kako bi 
se smanjili ukupni troškovi Vodovoda i time smanjila mogućnost daljnjeg povećanja cijena 
vode? Hvala.  
 
ARDEMIO ZIMOLO 
Pa evo mene zanima, možda preuranjeno, čisto radi građana vjerojatno kolegica Radojčić je 
pitala to za cijenu vode, a mi dobro imamo točku dnevnog reda, za što će služiti ovi krediti? 
Za poboljšanje sustava vodoopskrbe te sustavu odvodnju i pročišćavanju otpadnih voda 
Aglomeracije Pula-Sjever. Ako mi hoćemo imati odvodnju, kanalizaciju i vodu gdje imamo 
sigurno. Mislim mi trebamo ići u to zaduženje. To je stvar koja civilizacijski danas. Ne 
možemo mi raspravljati u 21. stoljeću da jedan dio grada ili naselju u gradu Puli nema ni 
kanalizaciju ni vodu. A cijena vode, to će biti tema nekih idućih sjednica Gradskog vijeća u 
drugom sazivu. Ajmo se koncentrirati na to što imamo danas na dnevnom redu. A to je ono 
što sam čitao. Prema tome, tu nema nikakve dvojbe da mi dobro da mi to prihvatimo tu 
odluku na današnjem Gradskom vijeću. Za druge dvije podtočke, nisam uspio shvatiti dobro. 
Znači, mi sada pričamo samo o kreditu od 6 milijuna eura za novi centar tamo između 
Valturske, tamo gdje su one pet zgrada, kako kažemo žuto plave zgrade. Što je s ovim 
centrom, tu sada na Verudi? Znamo da je tamo u Budicinovoj ulici i ona druga ulica, tamo 
gdje je pošta, gdje imaju neki odvojeni dio za rad. Da li će se jednog dana to sve preseliti kad 
bude gotov taj centar? Ili onaj dio tamo  u Pino Budicin će biti isto u službi kao neki 
odvojeni? Jer ako sve će se preseliti tamo, sve će biti na istom mjestu, dobro bi bilo da 
sljedeća gradska uprava da ima viziju što se tamo može nešto napraviti da bude opet u službi 
Grada. Evo samo to mi je ta dvojba. Zahvaljujem. Grazie.   
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 19.1. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
dok jedan vijećnik nije glasovao, 
donijelo 
 ODLUKU  
 o davanju suglasnosti za zaduživanje trgovačkom društvu Vodovod Pula d.o.o. Pula 

i davanju jamstva za dugoročno zaduživanje trgovačkog društva Vodovod Pula d.o.o.  
Pula 

 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 19.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
dok jedan vijećnik nije glasovao, 
donijelo  
 ODLUKU 
 o davanju suglasnosti za zaduživanje Dnevnom centru za rehabilitaciju Veruda – Pula, 
 Centro Diurno di Riabilitazione Veruda – Pola 
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Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 19.3. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
dok jedan vijećnik nije glasovao, 
donijelo  
 ZAKLJUČAK  

o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju kreditne obveze za izgradnju i opremanje  
nove zgrade Dnevnog centra za rehabilitaciju Veruda - Pula, Centro diurno Veruda - Pola 
 
 
 
AD – 20.  DONOŠENJE ODLUKE O SUFINANCIRANJU TROŠKOVA POSTUPKA  
  MEDICINSKE POMOGNUTE OPLODNJE  
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dala je Ivana 
Sokolov, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Gordana Ferenčić, Dušica Radojčić i Siniša 
Gordić te je dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dala pročelnica Ivana Sokolov. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 20. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
 ODLUKU 
 o sufinanciranju troškova postupka medicinski pomognute oplodnje 
 
 
 
 
AD – 21.  DONOŠENJE ODLUKE O PODJELI DJEČJEG VRTIĆA „MALI SVIJET” I  
  OSNIVANJU NOVOG DJEČJEG VRTIĆA „VALMADE” 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dala je Ivana 
Sokolov, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Vito Paoletić, Ana Fonović i Marija 
Marković Nikolovski, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dala je pročelnica Ivana 
Sokolov. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 21. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
 ODLUKU 
 o podjeli Dječjeg vrtića „Mali svijet“ i osnivanju novog Dječjeg vrtića „Valmade“ 
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AD – 22.  DONOŠENJE ODLUKE O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU ČLANA  
  UPRAVNOG ODBORA ZAKLADE ZA SPORT GRADA PULA – POLA  
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dala je Ivana 
Sokolov, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je vijećnik Ardemio Zimolo s replikom vijećnika Seana 
Soldatića, a dodatno pojašnjenje i odgovor na pitanje dala je pročelnica Ivana Sokolov. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 22. te nakon glasanja utvrđuje da   
 
 VIJEĆE sa 16 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 2 „SUZDRŽANA“ glasa, 
donijelo 
 ODLUKU  
 o razrješenju i imenovanju člana Upravnog odbora Zaklade za sport Grada Pula-Pola 
 
 
 
 
AD – 23.  DONOŠENJE:  
23.1.  ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI PRIJEDLOG  
 PRAVILNIKA O UNUTARNJEM USTROJSTVU I NAČINU RADA DJEČJEG  

VRTIĆA PULA  
23.2. ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA PRIJEDLOG 
 PRAVILNIKA O UNUTARNJEM USTROJSTVU I NAČINU RADA DJEČJEG  

VRTIĆA „MALI SVIJET”  
23.3. ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA PRIJEDLOG 
 PRAVILNIKA O UNUTARNJEM USTROJSTVU I NAČINU RADA DJEČJEG  

VRTIĆA – SCUOLA DELL'INFANZIA RIN TIN TIN PULA – POLA 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a objedinjeno obrazloženje o prijedlozima akata 
dala je Ivana Sokolov, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport. 
 
Budući nije bilo interesa za raspravu, Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 23.1. te 
nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,   
usvojilo  
 ZAKLJUČAK 
 o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o  unutarnjem ustrojstvu i 
načinu  rada Dječjeg vrtića Pula 
   
   
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 23.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,   
usvojilo  
 ZAKLJUČAK 
 o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o  unutarnjem ustrojstvu i 
načinu  rada Dječjeg vrtića “Mali Svijet” 
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Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 23.3. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,   
usvojilo  
 ZAKLJUČAK   
 o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i 
načinu  rada Dječjeg vrtića-Scuola dell' infanzia Rin Tin Tin Pula-Pola 
 
 
 
 
AD – 24.  DONOŠENJE: 
24.1.  ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA PRIJEDLOG 
 STATUTA DJEČJEG VRTIĆA – SCUOLA DELL'INFANZIA RIN TIN TIN PULA- 

POLA  
24.2.  ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA PRIJEDLOG 
 IZMJENE I DOPUNE STATUTA PUČKOG OTVORENOG UČILIŠTA PULA 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a objedinjeno obrazloženje o prijedlozima akata 
dala je Ivana Sokolov, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport. 
 
Budući nije bilo interesa za raspravu, Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 24.1. te 
nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 4 „SUZDRŽANIH“ glasova, 
usvojilo  
 ZAKLJUČAK 
 o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Dječjeg vrtića - Scuola dell'  

infanzia Rin Tin Tin Pula-Pola 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 24.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
usvojilo  
 ZAKLJUČAK 

o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog izmjene i dopune Statuta Pučkog 
otvorenog učilišta Pula 

 
 
AD – 25.  DONOŠENJE: 
25.1.  ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA PRIJEDLOG 
 STATUTA DNEVNOG CENTRA ZA REHABILITACIJU VERUDA – PULA, 
CENTRO  DIURNO DI RIABILITAZIONE VERUDA – POLA  
25.2. ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA PRIJEDLOG 
 PRAVILNIKA O RADU DNEVNOG CENTRA ZA REHABILITACIJU VERUDA – 
 PULA, CENTRO DIURNO DI RIABILITAZIONE VERUDA – POLA  
25.3. ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA PRIJEDLOG 
 PRAVILNIKA O UNUTARNJEM USTROJU I SISTEMATIZACIJI RADNIH  

MJESTA DNEVNOG CENTRA ZA REHABILITACIJU VERUDA – PULA,  
CENTRO DIURNO DI RIABILITAZIONE VERUDA – POLA  
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Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, te je objedinjeno obrazloženje o prijedlozima akata 
dala Ivana Sokolov, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport. 
 
Budući nije bilo interesa za raspravu, Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 25.1. te 
nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez 4 „SUZDRŽANIH“ 
glasova,  dok jedan vijećnik nije glasovao, 
usvojilo 
  ZAKLJUČAK 
  o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Dnevnog centra za rehabilitaciju 
 Veruda – Pula, Centro Diurno di Riabilitazione Veruda - Pola 
  
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 25.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
dok jedan vijećnik nije glasovao, 
usvojilo 
  ZAKLJUČAK 
 o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o radu Dnevnog centra za 
 rehabilitaciju Veruda – Pula, Centro Diurno di Riabilitazione Veruda - Pula 
   
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 25.3. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
dok jedan vijećnik nije glasovao, 
usvojilo 
 ZAKLJUČAK 
 o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o unutarnjem ustroju i 
 sistematizaciji radnih mjesta Dnevnog centra za rehabilitaciju Veruda – Pula, Centro  

Diurno di Riabilitazione Veruda - Pula 
 
 
 
 
AD – 26. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O UTVRĐIVANJU PRIJEDLOGA ZA  

IMENOVANJE SUDACA POROTNIKA OPĆINSKOG SUDA U PULI-POLA  
 
 
Predlagatelj je Odbor za izbor i imenovanja te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Vito 
Paoletić, predsjednik Odbora.  
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je vijećnik Noel Mirković. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 26. te nakon glasanja utvrđuje da je  
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 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
usvojilo  
 ZAKLJUČAK  
 o utvrđivanju prijedloga za imenovanje sudaca porotnika Općinskog suda u Puli-Pola 
 
 
 
 
  
Ovime je dnevni red iscrpljen te Predsjednica zaključuje 41. sjednicu Gradskog vijeća. 
Dichiaro conslusa la 41. sessione del consiglio municipale della Citta di Pola. 
 
 

Dovršeno 10.03.2025. u 16,10 sati 
  
 
 
 
 
ZAPISNIČAR      PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Bojana Petrović      Marija Marković – Nikolovski 
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